
NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 1 - 2010-2012

17. Juni 2010
Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Ståle Johansen, Eva Roald Øfstaas, Bente Siljander, Sigrid Anna
Eggen, Sunniva Seim, Trude Torgersen
Svein J Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Dagfinn E. Helland, Thor
W. Bjørlo, Arve Lie, Eirik Sævareid, John Walstad
Eva Lio, 011e Karlsson (0-sak 3, 5 og 6)

Sakliste:

Orienteringssaker
0-sak 1 Generell orientering om NVBF
0-sak 2 NVBFs attestasjons- og fullmaktsreglement
0-sak 3 Praktisk informasjon vedrørende styremøter, reiser og representasjon
0-sak 4 Styrets arbeidsform, oppgaver og prinsipper
0-sak 5 Budsjett 2010
0-sak 6 Regnskapsrapport

Beslutningssaker
1 Møteplan
2 Representasjon
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Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

0-sak 1 Generell orientering om NVBF
Presidenten ønsket velkommen til et første "konstitusjonelt"møte for det nyvalgte styret.
Selv om ikke alle kunne stille på kort varsel før sommeren var det ønskelig å komme
sammen noen timer for å gi litt informasjon og snakke sammen uten en fastlagt
beslutningsagenda. Presidenten orienterte også kort om erfaringene fra den forrige
ekstraordinære styreperioden. Alle fikk presentere seg og sin litt om egen bakgrunn og om
sin erfaring og rolle(r) i volleyballsammenheng. De ansatte på forbundsadministrasjonen
var også tilstede og presenterte seg. Det er viktig at styret for den kommende 2 års perioden
har fokus på den tingvedtatte handlingsplanen, og at man har fokus på det å skape og
utvikle, samt jobbe med å skaffe flere inntekter. Når det gjelder styrearbeidet må det være
noen regler som gjelder, og vi må ha en "plakat" om hvordan man skal jobbe i styret. GS
orienterte også om hvilke avtaler som NVBF har pt.

0-sak 2 NVBFs attestasjons- og fullmaktsreglement
GS orienterte om bakgrunnen for at man i 2009 fikk vedtatt et slikt reglement. Formålet
med reglementet er å gi en oversikt over styrets og administrasjonens myndighet og ansvar
samt å regulere ansvar og myndighet for attestasjon og fullmakter. Forbundsstyret og de
ansatte skal til enhver tid forholde seg til NIFs og NVBFs lover. Alle handlinger
utøves i henhold til god forvaltningsskikk og i overensstemmelse med idrettens verdisyn.

0-sak 3 Praktisk informasjon vedrørende styremøter, reiser og representasjon
011e Karlsson delte ut et eget informasjonsskriv og orienterte om praktiske rutiner
vedrørende reiseregninger. Styret bes om å sende inn egne reiseregninger innen 14 dager
etter utført reise. Representasjon søkes å løses med bakgrunn i praktiske, geografiske og
økonomiske hensyn.

0-sak 4 Styrets arbeidsform, oppgaver og prinsipper
Handlingsplanen 2010-1012 er styrets mandat for den kommende 2 års perioden og det er
den styret skal "levere" og rapportere på til Tinget i 2012. Her må det utarbeides
tiltaksplaner. Når det gjelder styrearbeidet må det være noen regler som gjelder, og vi må
ha en "plakat" om hvordan man skal jobbe i styret. Dette får vi komme tilbake til. Det
planlegges for øvrig et styreseminar i forbindelse med World Tour i Kristiansand.

0-sak 5 Budsjett 2010
GS og 011e Karlsson orienterte kort om det vedtatte budsjettet og om behovet for fortsatt streng
kostnadskontroll og om nye rutiner som ble innført i 2009. Det ble også gitt informasjon om
idrettens "post" finansiering fra Kulturdepartement/NIF, og hvilke øremerkede midler NVBF
mottar. Presidenten ba GS om å opprettholde streng kostnadskontroll og at alle reiser skal
forhåndsgodkjennes.
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0-sak 6 Regnskapsrapport
011e Karlsson orienterte om regnskapsrapporten pr. 30.04.10. Nye tall pr. 31.05.10 er straks
klar. Det bør jobbes med en ambisjon å ha tallene klar etter 14 dager. Likviditetsbudsjett skal
også følge med rapportene som gis til styret.

Beslutningssaker

Sak 1

Vedtak:

Moteplan

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte møteplanen for 2010 med de
kommentarene som fremkom på møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 2

Vedtak:

Representasjon

1. Forbundsstyret oppnevner representanter iht. vedlagte liste.

2. Aktuell representant til junior NM i sandvolleyball i Førde sjekker nærmere ift.
mulighet for representasjon.

Enstemmig vedtatt
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 2 - 2010-2012

22. Juli 2010
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva Roald Øfstaas,

Bente Siljander, Sigrid Anna Eggen, Arve Lie, Eirik Sævareid,
Dagfinn E. Helland, Thor W. Bjørlo,

Forfall: Svein J Myhr, John Walstad, Sunniva Seim
Administrasjonen: Beate Kristensen

Sakliste:

Beslutningssaker
3 World Tour Kristiansand 2011 og 2012

Sakenes behandling og vedtak:

Sak 3 World Tour Kristiansand 2011 og 2012

Vedtak:

1. Norges Volleyballforbund viderefører avtalen med World Event og FIVB om
turnering i Kristiansand for 2011 og 2012.

2. Dersom turneringen av ulike årsaker skulle avlyses er det en forutsetning at
FIVB holder promoter (World Event) økonomisk ansvarlig for bøter fra
FIVB.

Enstemmig vedtatt
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 3 - 2010-2012

14. August 2010
Kristiansand

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva

Roald Øfstaas, Bente Siljander, Sigrid Anna Eggen, Dagfinn E.
Helland, Thor W. Bjørlo (fratrådte sak 4), Arve Lie, Sunniva Seim,
Eirik Sævareid

Forfall: John Walstad
Administrasjonen: Eva Lio, Beate Kristensen (0-sak 8)

Sakliste:

Orienteringssaker
0-sak 7 NVBFs lov:
0-sak 8 Arbeid med Handlings- og organisasjonsplan 2010-2012
0-sak 9 Henvendelse fra Arne-Morten Knutsen
0-sak 10 Representasjon junior NM i sandvolleyball i Førde

Beslutningssaker
4 Ankesak 04/09 NIFs Appellutvalg - konfidensiell
5 Oppnevning av DRK
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Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

0-sak 7 NVBFs lov
Lovkomiteen har redigert loven i samsvar med de vedtak som ble fattet på forbundstinget
2010. Den redigerte loven er oversendt Idrettsstyret til godkjenning.

0-sak 8 Arbeid med Handlings- og organisasjonsplan 2010-2012
Beate Kristensen hadde en gjennomgang av den vedtatte handlingsplanen. Det ble
påbegynt en handlingsplanprosess bl.a. med tanke på at styret skal jobbe i prosjektgrupper.
Dette arbeidet vil administrasjonen og styret fortsette med for å få opp en tiltaksplan som
gjør at hele organisasjonen jobber med utgangspunkt i den vedtatte handlingsplanen.

0-sak 9 Henvendelse fra Arne-Morten Knutsen
NVBF har mottatt en henvendelse fra Arne-Morten Knutsen vedrørende NIFs håndtering
av "NVBF-saken". NVBF tar henvendelsen til orientering og anser saken som avsluttet.
NVBF har nå fokus på å bringe forbundet tilbake til en sunn økonomi med positiv
egenkapital, herunder jobbe med de oppgavene som ligger i den nylige vedtatte
handlingsplanen.

0-sak 10 Representasjon junior NM i sandvolleyball i Førde
Bente Siljander orienterte styret om sine inntrykk fra arrangementene. Arrangøren gjør en
bra jobb i Førde, men det er mange ulikheter på et mesterskap i sandvolleyball kontra et
aldersbestemt mesterskap i volleyball. Dette gjelder spesielt på informasjon, regelverk,
administrativ oppfølging og tidsplaner. Det er ingen tvil om at kulturen i sandvolleyball er
helt annerledes enn i volleyball, og det er på "godt og vondt". De to grenene har sine
ulikheter, og sandvolleyball har kort fartstid som idrett i Norge. Det kan allikevel være
nyttig å spørre seg hvordan vi ønsker at et NM skal være?

Beslutningssaker

Sak 4 Ankesak 04/09 NIFs Appellutvalg - konfidensiell

Forbundsstyret behandlet en konkret henvendelse i sakens anledning og styret
ønsket av personvernhensyn at berørte personer ikke skal kunne identifiseres i
denne protokollen.

Vedtak:

I egen fortrolig B-protokoll.
Protokoll 2
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Sak 5 Oppnevning av DRK

Vedtak:

1. Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Dommer- og regelkomite:

Leder: Geir Dahle
Medlemmer: Ellen Mari Burheiin

Stein Caspersen

2. DRK bes om å utarbeide en tiltaksplan for høsten 2010 innen september og en
tiltaksplan for 2011-2012 innen november. DRKs tiltaksplan skal fremlegges
til forbundsstyret for godkjenning.

Enstemmig vedtatt
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 4 - 2010-2012

23. September 2010
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva
Roald Øfstaas, Bente Siljander, Sigrid Anna Eggen, David Cox
Dagfinn E. Helland, Thor W. Bjørlo, Arve Lie, Sunniva Seim, Eirik
Sævareid, John Walstad
Eva Lio

Sakliste:

Orienteringssaker
0-sak 11
0-sak 12
0-sak 13

0-sak 14
0-sak 15

Administrasjonens rapport
Styrets arbeidsgrupper
Lovkomiteens leder Harald Bjørgen trekker seg midlertidig fra ledervervet
pga sykdom. Gunnar Syrrist overtar midlertidig som leder.
Brev fra KUD om Tribune AS
Samarbeid med regionene

Beslutningssaker
6 Oppnevning av Protestjury
7 Oppnevning av Sanksjonsutvalg
8 Rulleringsordning for aldersbestemte NM
9 Ekstraordinært Idrettsting

Protokoll
Forbundsstyremøte nr. 4 2010-2012



Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

0-sak 11 Administrasjonens rapport
GS orienterte styret om følgende saker:

- E-post mottatt 30. august 2010 om nytt navn på Hordaland Volleyballkrets.
Navneendring fra krets til region er en naturlig konsekvens etter regionsvedtaket på
forbundstinget. NVBF ønsker ikke å gi noen overordnede føringer og her er det opp til hver
enkelt region å ta stilling til og avgjøre navnet. Dersom noen regioner i fremtiden velger å
slå seg sammen må naturligvis navnet tas opp til vurdering av de berørte regioner. NVBF
tar til orientering at nytt navn i region Hordaland er Hordaland Volleyballregion.

- økonomi
Kontrollkomiteen har hatt telefonmøte 17. august 2010. Komiteen får tilsendt protokoller,
regnskapsrapporter, øvrige saker som i vesentlig grad berører økonomi, regnskap og
langtidsbudsjett. Komiteen ønsker også et møte med FS i 2011.

Regnskapsrapport pr. 30.08.10
Tallene for 30.08.10 er nå klare og FS får tilsendt regnskapsrapporten med
likviditetsbudsjett. Prognosen, dvs. det forventede resultatet 31.12, stemmer med det
budsjetterte overskuddet og viser at vi når budsjettmålet på 1,4 mill.

NVBFs ledergrupe (GS, BUU-sjef og Elitesjef) vil nå i oktober starte budsjettprosessen for
2011.

-Elite
Det har i høst vært stor aktivitet, og her nevnes bl.a. et bra resultat for Norge i Continental
Cup. Det har vært landslagssamling for seniorlagene i Steinkjer med påfølgende tur til
Serbia. Juniorlagene har Nevza U19 i Sverige som sin hovedaktivitet og Norge fikk også et
bra resultat i VM U21 i sandvolleyball. Elitesjefen er fortsatt i pappapermisjon men er
tilbake i oktober.

-Bredde- utvikling - utdanning
Det ble sendt ut utviklingsbrev til regionene i august. Det har vært avholdt flere møter med
flere regioner om utviklingskonsulenter og her vil BUU-sjefen ha tett oppfølging for å få
fokus på utviklingsarbeidet fremover. BUU-sjefen har hatt tre ukers ferie men er tilbake på
jobb fra uke 39.

-Organisasjon
Kretsstyrene i Nordland, Troms og Finnmark har i begynnelsen av september vedtatt å slå
seg sammen til en region. Det er nedsatt et interimsstyre og fra 1.1.11 vil regionen formelt
være på plass. Utvikling står i hovedfokus.
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0-sak12 Styrets arbeidsgrupper
Presidenten orienterte om status i denne saken. Etter styreseminaret i Kristiansand er det nå
etablert 4 arbeidsgrupper:
A. Rekruttering - utdanning - skole
B. Marked - sponsor - kommunikasjon
C. Landslag - elite
D. Organisasjon - økonomi - anlegg

0-sak 13 Lovkomiteen
Lovkomiteens leder Harald Bjørgen trekker seg midlertidig fra ledervervet pga sykdom.
Gunnar Syrrist overtar midlertidig som leder.

0-sak 14 Brev fra KUD om Tribune AS
NVBF har 28.08.10 mottatt brev fra Kulturdepartementet der saken nå er ferdigbehandlet og
det utbetales 4 millioner til Tribune AS.

0-sak 15 Samarbeid med regionene
Presidenten orienterte om denne saken. NVBF v/ President og GS vil innkalle regionene til
dialogmøter for bl.a. å se nærmere på en styrings- og samarbeidsmodell mellom NVBF og
regionene. Handlingsplanen vil også være et sentralt tema slik at alle aktørene bidrar til at
NVBF når sine mål.

Beslutningssaker

Sak 6

Vedtak:

Oppnevning av protestjury

1. Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Protestjury (2010-2012):

Leder: Kate Sønstebø
Medlemmer: Skule Haagensen

Torill G. Falleide

2. Protestjury bes om å utarbeide forslag til rutiner og retningslinjer for arbeidet
sammen med NVBFs administrasjon. Forslaget godkjennes av GS i samråd
med lovkoiniteens leder.

Enstemmig vedtatt
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Sak 7 Oppnevning av Sanksjonsutvalg

Vedtak:

Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Sanksjonsutvalg (2010-2012):
Leder: Ole Jonny Gigernes
Medlemmer: Elisabeth Key Kristiansen

Frode Ekroll

Enstemmig vedtatt

Sak 8 Rulleringsordning for aldersbestemte NM

Vedtak:

Forbundsstyret vedtar den fremlagte rulleringsordningen for 2011-2014.

Enstemmig vedtatt

Sak 9

Vedtak:

Ekstraordinært idrettsting

Forbundsstyret mener at Særforbundene skal ha mer enn 50 % av det totale
stemmeantallet på idrettstinget. Strategien for å nå dette målet skal bygge på
dialog og forhandlinger med idrettskretsene. Dersom dette ikke fører fram vil
NVBF støtte et ekstraordinært ting.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 4
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 5 - 2010-2012

22.- 23. Oktober 2010
Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva
Roald Øfstaas, Sigrid Anna Eggen
Bente Siljander, Dagfinn E. Helland, Thor W. Bjørlo, Arve Lie,
Sunniva Seim, Eirik Sævareid, John Walstad
Eva Lio, Beate Kristensen (0-sak 17), Jon Grydeland (0-sak 17)

Merknad:
Styremøtet ble kun avholdt lørdag 23. oktober 2010 pga forfall fra styrets medlemmer
fredag 22. oktober 2010. Flere av sakene ble utsatt og settes opp på eget telefonmøte.

Sakliste:

Orienteringssaker
0-sak 16 Administrasjonens rapport.
0-sak 17
0-sak 18
0-sak 19
0-sak 20
0-sak 21

Status fra Buu-sjefen og elitesjefen
Status styrets arbeidsgrupper
Tilbakemelding fra Lovkomiteen vedrørende sak om habilitet
Overgangssak Stod Volley
Informasjon fra Nevza møte og CEV kongress

Drøftingssaker
D-sak 1
D-sak 2

Handlingsplan og budsjett 2011
Mandat og arbeidsform i styrets arbeidsgrupper

Beslutningssaker
10 Diett for kontraktsutøvere
1 1 Oppnevning av styringsgruppe "1000 baner"
12 Status Norway Tour
13 Møteplan 2011
14 Regnskapsrapport

Protokoll
Forbundsstyremøte nr. 5 2010-2012



Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

0-sak 16 Administrasjonens rapport
GS orienterte styret om følgende saker:

- Økonomi
Det vises til FS-sak 14, der regnskapsrapport pr. 30.09.10 er klar og prognosen, dvs. det
forventede resultatet 31.12 stemmer med det budsjetterte overskuddet og viser at vi
skal klarer å nå et overskudd på 1.4. Momskompensasjonen har vært en usikkerhet og vi
kan få 150.000,- mer en budsjettert men velger, av erfaring fra 2009 og det at det er nye
føringer, å avvente endelig tildeling fra departementet i nov/des.

Tildelingen av 4 millioner fra Sparebankstiftelsen er et stort løft for NVBF og en
inspirasjon til mer utviklingsarbeid.

Region Øst har gjeld til NVBF, og flere møter er avholdt. Her har det vært gjort et stort
oppryddingsarbeid siden 1. juli 2010, regnskap 2009 har ikke vært godkjent og 22.10.10
ble det avholdt ekstraordinært regionting. NVBF og Region Øst er i tett dialog om en
nedbetalingsplan.

Til informasjon så har NIF sendt Spillemiddelsøknaden 2011 til departementet og det søkes
om 580 millioner. I denne søknaden legges det spesielt vekt på SF trenerutdanning og
grunnfinansiering av felles idrettsløsninger.

-Organisasjon

Utviklingsmøter ble avhold i forkant og etterkant av Tinget i Trondheim. Utviklingsbrev
utsendt til regionene i august. NVBF har avholdt dialogmøter (gs og president) med region
(regionsleder og ansatt) i Region Øst i september og med Sør- Trøndelag og Nord-
Trøndelag i oktober. Flere møter skal settes opp med de øvrige regionene.

GS orienterte om arbeidet med administrasjonen der man nå jobber med fokus på
handlingsplanen, det å jobbe i team og med fokus på arbeidsmiljø. Målet er å videreutvikle
organisasjonen slik at vi får flere klubber og spillere, og har en organisasjon som er
tilpasset oppgavene

0-sak17 Status fra Buu-sjefen og elitesjefen
Eliesjefen og Buu-sjefen orienterte forbundsstyret om status på sine fagområder, og hva
man har som planer og oppgaver framover. Presentasjonen som ble gitt ettersendes til
styret.

0-sak 18 Status styrets arbeidsgrupper
Det er avholdt ett eller flere telefonmøter i de respektive arbeidsgruppene, og noen har
skriftliggjort ulike problemstillinger, aktiviteter og arbeidsform. Det er viktig at forfall til
møtene meddeles arbeidsgruppens leder.
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0-sak 19 Tilbakemelding fra Lovkomiteen vedrørende sak om habilitet
Forbundsstyret tar avgjørelsen fra Lovkomiteen til etterretning og har ingen kommentarer til
komiteens konklusjon i saken.

0-sak 20 Overgangssak Stod Volley
Denne saken utgikk som 0-sak og er avsluttet administrativt.

0-sak 21 Informasjon Nevza møte og CEV kongress
2. visepresident orienterer presidenten og administrasjonen om møtene.

Drøftingssaker

D-sak 1 Handlingsplan og budsjett 2011
Denne saken ble utsatt

D-sak 2 Mandat og arbeidsform i styrets arbeidsgrupper
Presidenten innledet til denne saken og konklusjonen er at styrets arbeidsgrupper jobber
videre og skal ha ansvar. Det er viktig å avklare rollen ift. arbeidet i arbeidsgruppen opp i
mot administrasjonens ansvar og oppgaver. I den neste fasen tar arbeidsgruppen kontakt
med fagpersonen i administrasjonen for å bli enige om en modell og finne arbeidsgruppens
form. Det må jobbes konkret med noen prosjekter, og settes på tall for å målbære
prosjektene. På neste fysiske styremøte jobbes det videre med styrets mandat til
arbeidsgruppene.

Beslutningssaker

Sak 10 Diett for kontraktsutøvere
Denne saken ble utsatt

Sak 11 Oppnevning av styringsgruppe "1000 baner"
Denne saken ble utsatt
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Sak 12 Status Norway Tour

Vedtak:

1. Forbundsstyret understreker viktigheten av å holde seg til prosjektperioden og
inngåtte avtaler.

2. Forbundsstyret forutsetter at PL gjennomfører konseptet i tråd med de
forbedringer som er kommet frem etter evalueringen 2010.

3. Forbundsstyret ser det som viktig at PL og spillergruppen har en god dialog om
NT 2011.

4. Administrasjonen bes om å ha dialogmøter med partene for å planlegge og
justere NT 2011 på bakgrunn av evalueringen i 2010.

Vedtatt mot 1 stemme

Sak 13 Moteplan 2011
Denne saken ble utsatt

Sak 14 Regnskapsrapport
Denne saken ble utsatt
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 6 - 2010-2012

27.- 28. November 2010
Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr (lørdag), Johanna Drivenes Kløvfjell,

Eva Roald Øfstaas, Sigrid Anna Eggen, Bente Siljander, Dagfinn E.
Helland, Thor W. Bjørlo, David Cox (lørdag)

Forfall: Arve Lie, Sunniva Seim, Eirik Sævareid, John Walstad, Svein Myhr
(søn).

Administrasjonen: Eva Lio (FS-sak 17), Beate Kristensen, Jon Grydeland (FS-sak 20)

Merknad:
Styret godkjente nytt navn på sak 18som ble endret etter at innkallingen var sendt ut. EvaLio måtte forlate møtet pga sykdom i familien. Beate Kristensen overtok som fungerendeGS.

Saksliste:

Orienteringssaker
0-sak 21 Pensjon
0-sak 22 Dialogmøter
0-sak 23 Administrasjonenes rapport

Drøftingssaker
D-sak 3 Grunnlag for budsjett

Beslutningssaker
15 Diett for kontraktsutøvere
16 Oppnevning av styringsgruppe "1000 baner"
17 Møteplan
18 Sammenslåing av Volleyballkretser
19 Regnskapsrapport
20 Mandat og arbeidsf i ' st ets arg'eo slruorounttss$y ell e nr.. 010-201221 Representasjon til I rettstorget - rhør ng ti  rettsorganisasjonen



Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

O-sak21 Pensjon
Det ble gitt en orientering om de pensjonsordninger som NVBFs ansatte er omfattet av,
dvs. noen har en ytelsesbasert pensjon mens andre har en OTP
(Obligatorisk Tjenestepensjon). Som en tredje ordning settes det av penger til et volleyball
pensjonsfond, som en avsetning i balansen.). Forbundsstyret ønsker en full gjennomgang
av alle pensjonsordningene, inkludert eventuelle ordninger regionene måtte ha.

0-sak22 Dialogmøter
4 dialogmøter er avholdt til nå: Region Øst, Region Sør Trøndelag, Region Nord Trøndelag
og Region Agder. Erfaringene til nå kan kort oppsummeres slik:

• Handlingsplanen danner grunnlag for hva organisasjonen skal drive med og NVBF er
en organisasjon som jobber sammen mot målene som er satt

• Ønske om mer kontakt ansatt — styret
• Ønske om mer kontakt NVBF- region, dialogmøter 1- 2 ganger pr. år
• NVBF bruker betydelige ressurser på utvikling i regionene med de ansatte

utviklingskonsulentene. De rapporterer til breddesjefen (som arbeidsleder) og til
regionen ift. handlingsplanen

• Regionen bestemmer sine utviklingsmål og handlingsplan
• Administrativ styrings- og samarbeidsmodell er en forutsetning for å kunne være en

velfungerende organisasjon. GS og regionsleder må ha dialog om de administrative
oppgavene som skal løses. Enighet om oppgavene er viktig slik at det blir
forutsigbarhet for alle parter.

Det vil bli satt opp dialogmøter med de øvrige regionene i løpet av vinteren.

0-sak 23 Administrasjonens rapport
GS orienterte styret om følgende saker:

- Økonomi
Her vises det til regnskapsrapporten pr. 31.10.10 under FS-sak 19/2010. Administrasjonen
ser på nye løsninger vedrørende regnskapsføring og budsjettoppfølging, og vil presentere
dette for styret når det er utarbeidet
NVBF har nylig inngått avtale med Torshov bingo som vil gi en inntekt i 2011.

- Elite
OL T- søknaden er innsendt og NVBF har møte med Olympiatoppen i uke 48 om søknaden
og om 2011.
Generelt jobbes det med sesongforberedeleser og å få på plass trenerteam og støtteapparat
på elitesektoren, herunder også å få på plass en terminplan for landslagene.

Protokoll 2
- BUU Forbundsstyremøte nr. 6 2010-2012
Målsetninger på BUU området er klar for:
Agder — Hovedfokus minivolleyball



Møre og Romsdal — flere trenere prioriteres, sandvolleyballaktivitet
Hordaland/Hardanger- Hovedfokus volleyball i skolen

Region Øst — Hovedfokus - klubbutvikling
Nord — Under utarbeidelse. Hovedfokus nye klubbmiljø
Sør Trøndelag - under utarbeidelse. Minivolleyball og sandvolleyball — nye tilbud.

- Organisasjon
Det er sendt ut invitasjon til regionslederne om et fellesmøte med regionsansatte og
politiske ledere. Dette er informasjons- og dialogmøte som man ønsker å få gjennomført i
løpet av vinteren. Dato bekreftes endelig senere.

Mange særforbund, samt Idrettstyret, har gitt styrets medlemmer et kontaktansvar for sine
underliggende ledd. Dette er også noe som Volleyballforbundet har hatt tidligere og som
forbundsstyret bør vurdere. Dette tema ble på styremøte tatt opp under FS-sak 20/2010 og
følgende ble bestemt:

Forbundsstyret ønsker at styrets medlemmer skal ha et særskilt dialogansvar med hver sin
region, først og fremst på politisk nivå:
Nord-Trøndelag: Sigrid Anna Eggen
Agder: Johanna Drivenes Kløvfjell
øst: Eva Roald Øfstaas
Sør-Trøndelag: Sigrid Anna Eggen
Nord: S vein J. Myhr
Rogaland: Thor W. Bjørlo
Hordaland: Dagfinn E. Helland
Sogn og Fjordane: Bente Siljander
Møre og Romsdal: Ståle E. Johansen

Nye nettsider:
NVBF skal på nyåret over til en ny nettplattform, og det jobbes med nye nettsider. Dette
blir en mer helhetlig og funksjonell nettside som skal være til nytte for hele organisasjonen
med en enhetlig profil.

Drøftingssaker

D-sak 3 Grunnlag budsjett 2011
Det er viktig at administrasjonen ser nærmere på grunnlaget for budsjettet for 2011 og
kommer tilbake med et forslag. Det man ønsker å ha fokus på skal ha prioritet og må
gjenspeiles i budsjettet. Hva er utfordringene og hva skal prioriteres? Det er viktig å være
løsningsorientert og komme med konkrete forslag, og at man i regnskapssystemet
synliggjør prosjektorganisering. For bucØja,k9A2 ber forbundsstyret om at det legges
fram som beslutningssak påloi? smbgilr.Ø1~010-2012



Beslutningssaker

Sak 15

Vedtak:

Diett for kontraktsutøvere

1. Forbundsstyret opprettholder prinsippet om dekning etter regning som grunnlag
for utbetaling, men gjør et unntak for navngitte kontraktutøvere i
sandvolleyball innenfor kontraktsrammen og gjeldende regler for statens satser
for diett.

Det ble avgitt en (1) blank stemine og 7 stemte for vedtaket

Sak 16 Oppnevning av styringsgruppe "1000 baner"

1. Forbundsstyret gir generalsekretær og president fullmakt til å oppnevne
styringsgruppe til prosjektet "1000 baner". Det er naturlig at 1000 baner inngår
som en del av forbundets prosjekt "10.000 flere medlemmer".

Enstemmig vedtatt

Sak 17

Vedtak:

Møteplan

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte møteplanen for 2011 med de justeringene
som fremkom på møtet:

Dato Tidspunkt/kl

18. januar 1800
1 1.-12. februar fredag 1700-2200

lørdag 0900- 1500
26.-27. mars m tg( rdag formiddag

Forbundswed= yffiLigi?Ri ii
28. april 2030

Sted/Tlf.

Telefonmøte
Oslo

Steinkjer (Grand Prix) 4
ag

Telefonmøte



2.-3. juni møtestart torsdag kl. 12.00 - Bergen (Veteran NM)
møteslutt fredag v/NM åpningen

25. august 2030 Telefonmøte
24.-25. september møtestart lørdag formiddag Sand/TVN

møteslutt søndag ettermiddag
24. oktober 1900 Telefonmøte
26.-27. november Oslo
15. desember 2030 Telefonmøte

Enstemmig vedtatt

Sak 18 Sammenslåing av Volleyballkretser

Vedtak:

1. På bakgrunn av henvendelse fra Region øst gir forbundsstyret fullmakt til
GS til å utarbeide en bekreftelse på at eventuelle midler skal overføres til
regionen.

Enstemmig vedtatt

Sak 19

Vedtak:

Regnskapsrapport 31.10.10

1. Forbundsstyret tar regnskapsrapporten pr. 31.10.10 til orientering.

2. Administrasjonen gis i oppgave å arbeide for at det budsjetterte resultatmålet
for 2010 nås

Enstemmig vedtatt

Sak 20 Mandat og arbeidsform i styrets arbeidsgrupper

Vedtak:

1. 1. visepresident, Svein J. Myhr, har ansvar for volleyball.

2. 2. visepresident, Johanna Drivenes Kløvfjell, har ansvar for sandvolleyball.

3. Forbundsstyret utnevner følgende personer til å være arbeidsgruppens leder:

A) Rekruttering - utdanning — skole: Eva R. Øfstaas
Protokoll

B) Marked - Sp y nckfrØnntØl typte Sf~-21k 2a

C) Landslag — elite: Bente Siljander

5



D) Organisasjon - økonomi — anlegg: Dagfinn

4. Arbeidsgruppene rapporterer til presidenten og skal arbeide med relevante
saker innefor sitt arbeidsfelt, i tillegg til saker som er oversendt fra
forbundsstyret eller president/GS.

5. Arbeidsgruppenes mandat diskuteres og vedtas i syremøte

6. Hver enkelt arbeidsgruppe skal ha en arbeidsplan for 2011 på plass seinest 15.
desember 2011 som beskriver mål, arbeidsoppgaver og ansvar.

Enstemmig vedtatt

Sak 21

Vedtak:

Representasjon til Idrettstinget - høring til idrettsorganisasjonen

1. Forbundsstyret ønsker å avvente årsmøte i SFF før man gir svar på NIFs
høring i saken.

2. Forbundsstyret gir president, visepresidenter og generalsekretær fullmakt til å
utarbeide et høringssvar. Forbundsstyret får dette forslaget til godkjenning på
e-post.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 6
Forbundsstyremøte nr. 6 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 7 - 2010-2012

18. Januar 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva

Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, David Cox, Eirik Sævareid, John
Walstad

Forfall: Sigrid Anna Eggen, Bente Siljander Arve Lie,. Thor W. Bjørlo
Administrasjonen: Beate Kristensen.

Saksliste:

Drøftingssak
D-sak 4 Arbeidsgruppene og opprettelse av AU (3+3)

Beslutningssaker
Sak 22 Rokering av varamedlemmer
Sak 23 Grand Prix — pengepremier
Sak 24 EM runde i Norge - sandvolleyball

Sakenes behandling og vedtak:
Drøftingssaker

D-sak Arbeidsgruppene og opprettelse av AU (3+3)
Styret drøftet behovet for å opprette "presidentskapets arbeidsutvalg" bestående av
presidentskapet og administrasjonen. Attestasjons og fullmaktsreglementet sier tydelig noe
om presidentskapets rolle, og det er behov for at flere er med på å iverksette
forbundsstyrets vedtak. Tydelighet, god dialog, informasjon om saksgang i
presidentskapets arbeidsutvalg vil være viktige moment, og styret stilte seg positive til
opprettelse på dette grunnlaget. Behandling av saken kommer opp på neste
forbundsstyremøte.

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr. 7 2010-2012



Beslutningssaker

Sak 22

Vedtak:

Rokering av varamedlemmer

1. Forbundsstyret tar til etterretning at Sunniva Seim søker permisjon ut
tingperioden fra styrevervet som 1. varamedlem.

2. 2. varamedlem Eirik Sævareid rykker opp som 1. varamedlem og 3.
varamedlem John Walstad rykker opp som 2. varamedlem

Enstemmig vedtatt

Sak 23 Grand Prix — pengepremier

Vedtak:

I. Pengepremier til vinneren av Grand Prix 2011 settes til 40.000 i begge klasser,
menn og kvinner, totalt 80.000.

2. Pengepremien knyttes ikke opp mot internasjonal deltakelse, og opphever tidligere
vedtak, sak 180, punkt 3 i forbundsstyremøte nr. 38, 2007-2010.

Enstemmig vedtatt

Sak 24 EM-runde i Norge

Vedtak:

1. Norges Volleyballforbund er positive til en EM-finalesøknad for 2011
2. Forutsetningen for EM-finale i Norge er at en avtale med CEV inngås der World
Event er økonomisk ansvarlig ved en ev. avlysning på lik linje med avtalen NVBF
har med WE og FIVB.

3. Dersom en eventuell EM-finale tildeles Norge, så erstatter dette World Tour i
Kristiansand 2011.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr. 7 2010-2012



NORGES VOILEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 8 - 2010-2012

19.- 20. Februar 2011
Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva

Roald Øfstaas (søndag), Dagfinn E. Helland, Thor W. Bjørlo, Sigrid
Anna Eggen, Bente Siljander, David Cox, John Walstad (lørdag)

Forfall: Arve Lic
Administrasjonen: Eva Lio (fratrådte i sak 31)

Saksliste:

Orienteringssaker
0-sak 24 Administrasjonens rapport

Drøftingssaker
D-sak 5 Instruks for arbeid i regioner
D-sak 6 NVBFs konkurransetilbud
D-sak 7 U-14

Beslutningssaker
25 Foreløpig Regnskap 2010
26 Oppnevning av representant til NVBF's fond for aktive idrettsutøvere
27 Budsjett 2011
28 Mandat for PS-AU
29 Mandat for arbeidsgrupper
30 Organisasjon, status og behov for endringer
31 GS godtgjørelse
32 NVBFs hederstegn
33 Representasjon

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr. 8 2010-2012



Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

GS innledet møtet med å orientere styret om den dagsaktuelle saken om to avlagte positive
dopingprøver og om pressemeldingen fra Oslo Volley 18.02.11. John Walstad orienterte
også om klubbens håndtering av saken. I denne saken henvises det til GS evt. president.
NVBF vil sette fokus på forebyggende tiltak og ha en dialog med AntiDoping Norge,
herunder få flere klubber til å være med på "rent idrettslag".

0-sak 24 Administrasjonens rapport
Rapporten ble ikke gjennomgått på møtet men GS ettersender rapporten til Forbundsstyret.

Drøftingssaker

D-sak 5 Instruks for arbeid i regioner
Saken ble utsatt

D-sak 6 NVBFs konkurransetilbud
Saken om NVBFs konkurransetilbud ble diskutert under behandlingen av FS-sak 30 og FS-
sak 27. Det er viktig at forbundet har fokus på konkurransetilbudet, og for å nå målet om
flere medlemmer må det bli flere divisjoner, flere konkurranser for barn og ungdom, flere
konkursanser for unge i sandvolleyball og flere konkurranser for voksne

D-sak 6 U14
David Cox orienterte om bakgrunnen for saken, herunder henvendelsen fra Hordaland
Volleyballregion i november. Det ble også gitt en kort historikk på saksbehandling og en
beskrivelse av situasjonen pr. i dag. Det foreslås noen endringer i reglementet for 2011-
2012, og disse endringene blir fremmet for styret i mars.

Beslutningssaker

Sak 25 Foreløpig regnskap
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar foreløpig regnskap til orientering

2. Forbundsstyret er godt tilfreds med god kostnadskontroll og at man når
forventet overskudd i 2010.

Enstemmig vedtatt Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr. 8 2010-2012



Sak 26 Oppnevning av representant til NVBF's fond for aktive
idrettsutøvere

GS innledet til saken.

Vedtak:

Johanna D. Kløvfjell oppnevnes som representant til NVBF's fond for aktive
idrettsutøvere

Enstemmig vedtatt

Sak 27 Budsjett 2011
GS innledet til saken. Presidenten innledet til diskusjonen om budsjett 2011 på bakgrunn av
handlingsplanen og vedtatte målsetninger.

Vedtak:

1. Forbundsstyret ber administrasjonen om å omarbeide Budsjett 2011 i tråd
med de signalene som ble gitt i styremøte 20.02.11.

2. Forbundsstyret behandler endelig budsjett på telefonmøte 14.03. k1.21.00

3. Fram til vedtatt budsjett skal GS, i samråd med presidenten, godkjenne
disponeringene som belaster Budsjettet 2011.

Enstemmig vedtatt

Sak 28 Mandat for PS-AU
Denne saken ble trukket

Sak 29 Mandat for arbeidsgruppene
Presidenten innledet i saken. Erfaringene til nå viser at det er lurt å gjøre noen justeringer:
1) Hvert styremedlem deltar i en arbeidsgruppe
2) Til hvert styremøte legges det opp til en kort rapport fra leder
3) Arbeidsgruppene justeres; anlegg og konkurranse går inn i gruppe 1 og gruppe 4 går ut,

og PS (presidentskapet) har organisasjon og økonomi som særskilt ansvarsfelt.
De nye arbeidsgruppene:
Gruppe 1 Rekruttering — konkurranse — utdanning — skole - anlegg: Eva, Dagfinn, Arve
Gruppe 2 Marked — sponsor - kommunikasjon: Sigrid Anna, Svein, Thor, Eirik
Gruppe 3 Landslag — elite: Bente, Johanna, Ståle, John
Gruppene velger leder

Protokoll 3
Forbundsstyremøte nr. 8 2010-2012



Vedtak:
1. Arbeidsgruppene er midlertidige og får definert sine ansvarsområder og

arbeidsfelt av forbundsstyret.

2. Forbundsstyret bestemmer de prosjekter og oppgaver som arbeidsgruppene
til enhver tid skal jobbe med.

3. Arbeidsgruppene er styrets "ekspertgrupper" innenfor sitt fagområde og gir
sin tilbakemelding og/eller rapport til styret innenfor en gitt frist. Det
forutsettes tett samarbeid mellom arbeidsgruppen og fagansvarlig i
administrasjonen.

Enstemmig vedtatt

Sak 30 Organisasjon, status og behov for endringer
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret ser på konkurranseaktiviteten som den viktigste aktiviteten
for NVBF

2. Forbundsstyret ber GS iverksette nødvendige tiltak for imøtekomme de
behovene for endring som gjør at NVBFs konkurranseaktivitet organiseres
på en best mulig måte.

3. GS skal utarbeide en ansvar- og oppgave matrise som fremlegges for FS på
styremøte i mars.

Enstemmig vedtatt

Sak 31 GS godtgjørelse
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

Forbundsstyret gir fullmakt til presidenten å forhandle med GS

Enstemmig vedtatt

Protokoll 4
Forbundsstyremøte nr. 8 2010-2012



Sak 32 NVBFs hederstegn
GS innledet til saken.

Vedtak:

Den foreslåtte kandidaten tildeles NVBFs hedersmerke i sølv.

Enstemmig vedtatt

Sak 33 Representasjon
GS innledet til saken

Vedtak:

Forbundsstyret godkjenner den fremlagte representasjonsoversikten med de
endringer som fremkom på møtet.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 5
Forbundsstyremøte nr. 8 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 9 - 2010-2012

14. Mars 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva

Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, Sigrid Anna Eggen, Bente
Siljander, Eirik Sævareid, David Cox

Forfall: Arve Lie Thor W. Bjørlo
Administrasjonen: Eva Lio

Saksliste:

Orienteringssaker
0-sak 25 Status EM Kristiansand 2011

Beslutningssaker
34 Budsjett 2011

Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

0-sak 25 Status EM Kristiansand 2011
GS innledet møtet med å orientere styret om status på denne saken. World Event og CEV
har i en tid hatt forhandlinger om dette arrangementet, og det har vært enkelte oppslag i
mediene som allerede bekrefter arrangementet. Imidlertid har CEV først sendt ut
kontraktsforslag iht. e-post sendt til forbundsstyret av 14. mars 2011. Den videre
fremdriftsplanen er at administrasjonen gjør en vurdering av mottatt kontrakt og
forbundsstyret får deretter saken opp til behandling.

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr. 9 2010-2012



Beslutningssaker

Sak 34 Budsjett 2011
GS innledet til saken og orienterte styret om den administrative prosessen som var
gjennomført siden forrige styremøte. Budsjettet er utarbeidet med bakgrunn i den
rammebudsjettprosessen som styret hadde på sitt møte 19.-20 februar 2011. GS orienterteogså om de vurderinger, forutsetninger og konklusjoner som er lagt til grunn for dette
budsjettforslaget. Presidenten gikk gjennom budsjettet for 2011 og hadde en gjennomgangav inntekter og kostnader.

Vedtak:

1. I budsjett for 2011 legger FS til grunn 2010 tall på de tildelte midlene fra KUD/NIF
2. Det budsjetteres med et forventet markedssalg i 2011. Disponeringen av

sponsorinntektene må godkjennes av forbundsstyret ifm. med budsjettrevidering i
september/oktober.

3. Budsjettet vedtas med et overskudd på kr 1.2 MNOK.
4. Forbundsstyret gir PS i oppgave å se nærmere på hvordan pengeflyten i hele

organisasjonen kan effektiviseres. På bakgrunn av rapport fra PS kommer saken
tilbake til forbundsstyret for nærmere vurdering og avklaring.

5. Forbundsstyret ber GS om å utarbeide en kortfattet årsrapport for 2010 som legges
fram for styret.

6. Budsjettprosessen for 2012 igangsettes på høsten og budsjettet for 2012 settes opp
som sak på styremøte i november.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr. 9 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 10 - 2010-2012

26.- 27. Mars 2011
Steinkjer

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen (lørdag), Svein J. Myhr (søndag), Johanna Drivenes

Kløvfjell, Eva Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, Sigrid Anna
Eggen, Bente Siljander, Thor W. Bjørlo, Eirik Sævareid, John
Walstad, David Cox

Forfall: Arve Lie
Administrasjonen: Eva Lio, Beate Kristensen (sak 37/sak 26), Jon Grydeland (sak 26)

Saksliste:
Det bemerkes at forbundsstyret gav sak 36 nytt saksnavn.
Ref. e-post fra GS 23. mars 2011, sak 37 og 38 som på innkallingen var oppført som
beslutningssaker ble omgjort til drøftingssaker.

Orienteringssaker
0-sak 26 Administrasjonens rapport

Drøftingssaker
D-sak 8 NVBFs planer og strategi for BUU
D-sak 9 NVBFs konkurransetilbud/system

Beslutningssaker
35 EM finale i Kristiansand 2011
36 Reglementsjustering Aldersbestemte mesterskap og serier

Protokoll
Forbundsstyrenwte nr.10 2010-2012



Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

0-sak 26 Administrasjonens rapport
Jon Grydeland orienterte styret om status på Elite og var kort innom følgende tema:
kontraktslag, deltagelse kvinneløftet, videoanalyseprosjekt, bruttotroppen i volleyball,
Nevza sandvolleyball, juniorlandslagene samling og turnering i Belgia i april,
landslagssamling i august og evt. i romjula, vi avventer tilbakemelding om Universiaden.
Beate K orienterte styret om status på BUU og presenterte "1000 baner" slik det går ut til
organisasjonen, klubbene og idrettsrådene (region øst) i uke 13.
GS ettersender styret den øvrige rapporten på e-post.

Drøftingssaker

D-sak 8 NVBFs planer og strategi for BUU
Presidenten innledet til denne saken. Det er viktig at BUU arbeidet er godt forankret i
forbundsstyret, og hensikten med denne drøftingssaken var at styret skulle komme med
innspill på BUU. For å komme et skritt videre mot målene om flere medlemmer er det
viktig at den aktiviteten som det tilrettelegges for også omdannes til medlemmer. Tilbud på
minivolleyball og sandvolleyball er viktig, og det samme er såkalt "lavterskeltilbud".
Beate Kristensen orienterte styret om BUU planene for 2011. Det er gjennom
utviklingskonsulentene, kompetansesentrene og regionenes handlingsplaner det blir satt
opp konkrete mål og iverksatt tiltaksplaner. Gjennom "1000 baner" er målet å etablere 50
nye klubber. Det vil bli gitt støtte innenfor 3 formål; bygging av baner, oppgradering av
baner og tilrettelegging av aktivitet. Konkurranse påvirker rekrutteringen og Konkurranse
og BUU må gå "hånd i hanske", og her er det avgjørende at vi jobber som en organisasjon
mot de samme målene.

D-sak 9 NVBFs konkurransetilbud/system
David Cox innledet til denne saken og hadde en presentasjon som bl.a viste historikken i
seriesystemet for eliteserien, hvordan dagens 1. divisjon er lagt opp. Seriesystemet har i
mange år vært gjenstand for endringer, og "flaskehalsen" nå er på mange måter at
meningene og løsningene spriker i mange retninger. Noen ønsker at Grand Prix skal være
obligatorisk, noen ønsker en åpningsturnering som inngår i seriesystemet, andre ønsker
flere hjemmekamper, og økonomien har tradisjonelt hatt stor betydning. Det er et mål å få
flere lag med i eliteserien og det må være en dynamikk i opprykk og nedrykk. Fra NVBFs
ståsted har det i lengre tid vært ønskelig at klubbene etablerer en eliteserieforening som
man kan samarbeide med, og det er en forutsetning at foreningen har en god forankring i
eliteklubbene og representerer disse. Eliteklubblisensen har i liten grad blitt revidert de
siste årene, og det kan derfor være grunnlag for en revidering og forenkling. Styrets
tilbakemelding var at det er viktig at de vurderinger og endringer som evt. skal gjøres i
framtida har en god forankring i klubbene, og at det blir en god prosess før styret får saken
opp som beslutning. I forkant må det i prosessen jobbes med klubbene gjennom dialog og
høring, og styrets arbeidsgruppe som har ansvar for elite må engasjere seg og være delaktig
og ha dialog med administrasjonen. Et bedre konkurransetilbud både i topp og bredde er
viktig, ikke minst også at det etableres gode konkurransetilbud i sandvolleyball i regionene.

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr.I0 2010-2012



Beslutningssaker

Sak 35 EM finale i Kristiansand 2011
GS innledet til saken og orienterte styret om den dialogen som administrasjonen har hatt
med CEV og World Event.

Vedtak:
1. Forbundsstyret gir fullmakt til President og GS til å videreforhandle med CEV

og World Event om EM i Kristiansand 2011 jmf. vedtaket i forbundsstyret i
januar 2011. Resulatetet av forhandlingene fremlegges for forbundsstyret på
eget telefonmøte.

2. Det innhentes juridisk bistand ifm selve avtalene slik at NVBFs ansvar og
forpliktelser ivaretas iht. styrets forutsetninger ref. FS-sak 24/2011.

Enstemmig vedtatt

Sak 36 Reglementsjustering Aldersbestemte mesterskap og serier
David Cox innledet til saken og orienterte om bakgrunnen for saken.

Vedtak:

Administrasjonen, sammen med styrets arbeidsgruppe, får i oppdrag å vurdere
klasseinndeling, konkurransestruktur og nedre aldersgrenser for alle aldersbestemte
serier og mesterskap for sesongen 2011/2012. Det gjennomføres en boring blant
klubbene før saken fremmes for forbundsstyret.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 3
Forbundsstyremøte nr.10 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 11- 2010-2012

28. April 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland,

Sigrid Anna Eggen (sak 39, D-sak 10 og 11), Bente Siljander, Eirik
Sævareid (sak 39, D-sak 10 og 11), Arve Lie

Forfall: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Thor W. Bjørlo,
Administrasjonen: Eva Lio

Saksliste:

Drøftingssak:
D-sak 10 Idrettstinget
D-sak 11 EM finale i Kristiansand 2011

Beslutningssaker
37 Forbundstinget 2012
38 NVBFs Hederstegn
39 Godkjenning av regnskap 2010

Protokoll I
Forbundsstyremøte nr.11 2010-2012



Sakenes behandling og vedtak:

Drøftingssaker

D-sak 10 Idrettstinget
GS og 2. vise president innledet til denne saken, herunder orienterte fra medlemsmøte i
SFF 28.4.11. NVBF har to delegater på Idrettstinget. Svein J. Myhr, Johanna D. Kløvfjell
og Eva R Øfstaas vil dele på delegatoppgaven slik at NVBF har to delegater tilstede under
tingforhandlingene. Forbundsstyrets enstemmige tilbakemelding og føringer til delegatene
er at man følger "særforbundslinjen" i behandlingen av lovsakene, IPD, Tingsaken med en
"60/40 modell" og valget. Dette er logisk og i tråd med bakgrunn for styrets innmelding i
SFF, herunder også NVBFs innsendte lovforslag i den såkalte "tingsaken". Forbundsstyret
ser det som naturlig å stå bak en mest mulig samlet særforbundslinje og at NVBF solidarisk
støtter opp om SFFs strategi. I den forbindelse er det også viktig at delegatene deltar i
eventuelle SF-særmøter/dialoger underveis i forhandlingene.

D-sak 11 EM finale i Kristiansand 2011
GS innledet til denne saken og gikk gjennom status vedrørende kontraktsforhandlingene
med CEV og World Event AS. Premissene i dialogen med CEV og World Event AS er
styrets vedtak i januar og mars samt tilbakemeldingen som er gitt fra CEV på henvendelsen
om å justere avtalen i tråd med styrets vedtak. Forbundsstyret er opptatt av at det er
avgjørende for NVBF å avgrense NVBFs risiko og ansvar. Forbundsstyret får saken til
behandling når det foreligger en avtale.

Beslutningssaker

Sak 37 Forbundstinget 2012
GS innledet til saken.Valget av sted gjøres med bakgrunn i økonomi og hotell (NVBFs
avtale med Rica).

Vedtak:

1. Forbundstinget gjennomføres 2.-3 juni 2012.

2. Forbundsstyret gir president og GS i fullmakt å bestemme sted for
forbundstinget.

Enstemmig vedtatt

Sak 38 NVBFs Hederstegn
Denne saken ble trukket

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr.11 2010-2012



Sak 39 Godkjenning av regnskap 2010
GS innledet til saken og orienterte kort om styrets FS-sak 19 og 25, styrets beretning 2010
og om utkast til revisors beretning 2010. GS gjennomgikk deretter resultatregnskapet og
balansen med notene.

Vedtak:

Forbundsstyret har behandlet Norges Volleyballforbunds regnskap for 2010,
herunder prosjektregnskap og regnskapsberetning. Norges Volleyballforbunds
regnskap for 2010 godkjennes med overskudd på kr. 1.578.091,- som overføres til
annen egenkapital.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 3
Forbundsstyremøte nr.11 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 12 - 2010-2012

30.juni-2. juli 2011
Stavanger

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle E Johansen, Svein J. Myhr (sak 42, 43, 44, D-sak13, 0-sak 27

og 0-sak 28, fratrådte sak 41), Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva
Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, (fratrådte sak 42), Bente
Siljander (fratrådte sak 41), Eirik Sævareid, John Walstad (fratrådte
sak 41), David Cox (sak 40, 41, 43, D-sak 12)

Forfall: Thor W. Bjørlo, Sigrid Anna Eggen
Administrasjonen: Eva Lio

Det refereres til innkallingen og det bemerkes at D-sak 13 ble trukket som sak. Denne
saken settes opp på styremøte i september. Ny D-sak, NVBF Organisasjon, ble satt opp på
sakslisten. Torsdag 30. juni jobbet styret i arbeidsgruppene, mens styremøte ble avholdt
fredag 1. juli og lørdag 2. juli.

Saksliste:

Orienteringssaker:
0-sak 27 Administrasjonens rapport
0-sak 28 Informasjon fra Idrettstinget og SFF

Drøftingssak:
D-sak 12 Eliteserien/Høringsdokument
D-sak 13 Kommunikasjonsstrategi
D-sak 14 NVBF Organisasjon

Beslutningssaker
40 NVBFs Hederstegn
41 Eliteklubblisens
42 Avtale med Suldal kommune
43 EM finale i Kristiansand
44 Representasjon

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.12 2010-2012



Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

D-sak 27 Administrasjonens rapport
GS orienterte om status på personal og organisasjon. Forbundsstyret ønsker i framtida å få
tilsendt en månedlig rapport fra GS. Denne rapporten skal være kortfattet og inneholde
måloppnåelse og fokusområder (økonomi, buu, elite, organisasjon).

0-sak 28 Informasjon fra Idrettstinget og SFF
President og 2. vise president innledet til denne saken og orienterte fra Idrettstinget NVBF
hadde to delegater på Idrettstinget. Ståle E Johansen, Johanna D. Kløvfjell og Eva R
Øfstaas delte på delegatoppgaven. Idrettstinget ble dominert av "tingsaken" og valg, og her
ble blokkdannelsen svært tydelig. For øvrig ble det behandlet en svært omfattende
lovendringssak, mens IPD 2011-2015 på mange måter korn i skyggen av debatten om
tingsaken.

Drøftingssaker

D-sak 12 Eliteserien/Høringsdokument
David Cox innledet til denne saken og gikk gjennom status vedrørende høringsdokumentet.
Det bemerkes fra forbundsstyret at evt. store endringer først kan skje fra 2012-2013,
dernest er det viktig å ha en rimelig frist. Høringen sendes ut i august med frist
månedsskifte /september/oktober. Klubblederne oppfordres til å sende inn svar.

D-sak 13 Kommunikasjonsstrategi
Denne saken ble trukket.

D-sak 14 NVBF Organisasjon
1. vise president hadde tatt initiativet til denne saken og innledet til saken med følgende
problemstilling "Hvordan bygge opp en effektiv organisasjon med en positiv
organisasjonskultur, tilrettelagt for og drevet av frivillighet og kompetanse ". Styret hadde
deretter en generell runde rundt bordet på hva hver enkelt mener er viktige i debatten om
NVBFs organisasjon. Hva er vår felles virkelighetsforståelse? Forbundsstyret skal legge
fram en handlingsplan på tinget i 2012 og er opptatt av å ha en god prosess her. Det settes
ned en gruppe i styret som skal jobbe spesielt med dette fokusområde.

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr.12 2010-2012



Beslutningssaker

Sak 40 NVBFs Hederstegn
GS g Bente Siljander innledet til saken.

Vedtak:

1. Den foreslåtte kandidaten tildeles NVBFs hedersmerke i sølv

Enstemmig vedtatt

Sak 41 Eliteklubblisens
David Cox innledet til saken og orienterte om de innkomne søknadene.

Vedtak:

1. NVBF tildeler eliteklubblisens for 2011/2012 til følgende klubber:

Kvinner: BSI, Førde VBK, Koll IL, NTNUI Volley, Oslo Volley, Stod IL, UiS
Volley

Menn: BK Tromsø, Førde VBK, Koll IL, Kristiansund VBK, Nyborg VBK,
Oslo Volley, Randaberg IL

2. Tildelingen forutsetter at aktuelle klubber utfører nødvendige oppgaver i
henhold til vedlagte skjema

3. Forbundsstyret ber administrasjonen, i samarbeid med eliteserieforeningen, om
å forenkle eliteklubblisensen fra og med 2012/2013, herunder se på hvordan
man kan få en fulltallig eliteserie.

Enstemmig vedtatt

Sak 42 Avtale med Suldal kommune
President og GS innledet til saken og orienterte om møtet med ordføreren i Suldal
kommune.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar vedlagte avtaleutkast til orientering og gir sin tilslutning til å
inngå en avtale med Suldal kommune. Forbundsstyret gir president og gs fullmakt
til å jobbe videre med å få på plass avtalen(e) med Suldal kommune.

2. Den endelige avtalen skal godkjennes av forbundsstyret og forbundet tar sikte på å
signere avtalen i september 2011.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 3
Forbundsstyremøte nr.12 2010-2012



Sak 43 EM finale i Kristiansand
President og GS innledet til saken og orienterte styret om dialogen med World Event og CEV.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte avtalen med World Event AS om EM
finale i Kristiansand 2011.

2. Det er en forutsetning at denne avtalen med World Event AS signeres før NVBF
signerer på "2011 CEV Beach Volleyball European Championship Final Organizer
Agreement" med CEV og WE.

Enstemmig vedtatt

Sak 44 Representasjon

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte representasjonsoversikten med de
endringer som fremkom på møtet.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 4
Forbundsstyremøte nr.12 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 13 - 2010-2012

31.juli, 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva

Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, Sigrid Anna Eggen, Bente
Siljander, Thor W. Bjørlo, Eirik Sævareid, John Walstad

Forfall: David Cox
Administrasjonen: Beate Kristensen

Saksliste:

Beslutningssaker
45 EM finale i Kristiansand
46 Innsending av "Generell Questionnaire" for Kristiansand og Stavanger 2012

Sakenes behandling og vedtak:

Sak 45 EM finale i Kristiansand

Vedtak:

Det innkalles til nytt styremøte 2. august kl 1700.

Enstemmig vedtatt

Sak 46 Innsending av "Generell Questionnaire" for Kristiansand og
Stavanger 2012

Vedtak:

Norges Volleybaliforbund sender inn "Generell Questionnaire" for Stavanger
og Kristiansand.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr.13 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 14- 2010-2012

02.august, 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Dagfinn

E. Helland, Sigrid Anna Eggen, Bente Siljander, Thor W. Bjørlo,
Eirik Sævareid, David Cox

Forfall: Eva Roald Øfstaas, John Walstad
Administrasjonen: Beate Kristensen

Saksliste:

Orienteringssaker
0-sak 29 EM finale i Kristiansand

Sakenes behandling og vedtak:

0-sak 29 EM finale i Kristiansand

Det ble orientert om siste dagers hendelser ang avtaler om EM Kristiansand. Styret var
opptatt av å ha en åpen dialog med NIF, og ba administrasjonen ta kontakt for å orientere.
Norges Volleyballforbund ønsker ikke å undertegne hovedavtale med CEV uten
nødvendige garantier.
Det er ikke oversiktlig hvilke økonomiske konsekvenser en slik
forpliktelse vil kunne få for Norges Volleyballforbund, og det er en uaktuelt for NVBF å gå
inn i avtaler der den økonomiske risikoen er uavklart.

Thomas Kristensen i advokatfirma Kleven og Kristensen er konsultert, og vil komme med
forslag på videre fremdrift. Styret vil bli kontinuerlig orientert.

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr.14 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 15 - 2010-2012

25.august, 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Ståle Johansen, Johanna Drivenes Kløvfj ell, Eva Roald Øfstaas,
Dagfinn E. Helland, Bente Siljander, Trude Torgersen.
David Cox, Svein J. Myhr, Sigrid Anna Eggen, Thor W. Bjørlo, Eirik
Sævareid, John Walstad,
Beate Kristensen

Saksliste:

Orienteringssaker:
0-sak 30 Status og oppsummering EM Kristiansand 2011
0-sak 31 Koll IL Volleyball har trukket seg fra Eliteserien
0-sak 32 Status internasjonal turneringer sandvolleyball 2012

Orienteringssaker
0-sak 30 Status og oppsummering EM Kristiansand 2011
Ståle Johansen orienterte kort om World Tour i Kristiansand. Det er utarbeidet et dokument
av generalsekretæren som viser tidslinjen og historikken i tilknytning til EM i Kristiansand
som ble lagt frem i møtet. Arrangementet gikk som planlagt, selv uten signert kontrakt.

0-sak 31 Koll IL Volleyball har trukket seg fra Eliteserien
NVBF ble orientert av Koll om at de dessverre måtte trekke seg fra Eliteserien grunnet
trenermangel som hovedårsak. De blir sanksjonert etter gjeldende bestemmelser.

0-sak 32 Status internasjonale turneringer sandvolleyball 2012
Norges Volleyballforbund har sendt inn interesseskjema for turneringene for både
Stavanger og Kristiansand. FIVB har bedt om å få ny hovedavtale undertegnet innen 15.
september for å kunne gå videre med turneringen i Kristiansand neste år. For Stavanger har
vi en signert kontrakt også for 2012.

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr.15 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND

Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 16 - 2010-2012

23.-25. september 2011
Sand/TVN

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Ståle Johansen, Johanna Kløvfjell, Thor W. Bjørlo, Dagfinn
Helland, Sigrid Anna Eggen, David Cox
Svein Myhr, Eva Roald Øfstaas, Bente Siljander, John Walstad,
Eirik Sævareid
David Cox, Jon Grydeland (Sak 48)

Sakliste:
Orienteringssaker:
0-sak 33
0-sak 34
0-sak 35
0-sak 36

Henvendelse FIVB
Status dialogmøter
Avtale TVN — NVBF
Lisens

Drøftingssaker:
D-sak 15 Kommunikasjonsstrategi
D-sal 16 "Halvveisrapport" — veien videre

Beslutningssaker:
Sak 47 Avtale med Suldal kommune
Sak 48 Staut og rapport Handlingsplan 2010-2012 — "Halvveis rapport"
Sak 49 Regnskap 2011 pr. 31.8.11
Sak 50 Evaluering sandvolleyball NT/NEVZA/NM 2011 og NT 2012
Sak 51 Lovendring etter Idrettstinget 2011
Sak 52 Strategikonferanse NVBF — regioner

Protokoll
Forbundsstyremøte 16 - 2010-2012



Sakenes behandling og vedtak:

Orienteringssaker

0-sak 33 Henvendelse FIVB
Presidenten informerte om mailutveksling mellom FIVB og NVBF angående World Tour
arrangementene Grand Slam Stavanger og Open Kristiansand. NVBF står fast på sitt
utgangspunkt ift gjennomføringen av arrangementene.

0-sak 34 Status dialogmoter
Presidenten informerte om gjennomføringen av dialogmøter med Region Hordaland og
med NIF.

0-sak 35 Avtale TVN - NVBF
Presidenten informerte om at "avtalen/viljeserklæringen" med TVN og NVBF fortsetter
og at samarbeidet fungerer bra. Begge parter er fornøyd med utviklingen og planene for
fremtid.

0-sak 36 Lisens
Denne saken ble ikke gjennomgått.

Drøftingssaker:

D-sak 15 Kommunikasjonsstrategi
Styremedlem Sigrid Anna Eggen tok opp behovet for en enhetlig og gjennomtenkt
kommunikasjonsplan for hele organisasjonen. Det er kommet inn flere meldinger og
henvendelser om manglende informasjon, problemer med å finne frem på nettsidene til
NVBF og spørsmål om prosessen som står bak beslutninger foretatt av forbundsstyret
og/eller NVBFs administrasjon.

D-sak 16 "Halvveis rapport" — veien videre
Presidenten innledet til diskusjon på bakgrunn av beslutningssak 48. Styret hadde en
generell runde om veien videre og hva man må legge fokuset på for å oppnå
målsettingene i Handlingsplanen.

Protokoll 2
Forbundsstyremøte 16 - 2010-2012



Beslutningssaker:

Sak 47 Avtale med Suldal kommune
Presidenten innledet til saken. Dagfinn Helland var inhabil i denne saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner avtalen med Suldal kommune. NVBF signerer
avtalen sammen med Suldal kommune og Fylkeskommunen ifm åpningen
av sandhallen.

2. Forbundsstyret godkjenner leiekontrakten for sandhallen. NVBF signerer
avtalen med Suldal kommune ifin åpningen av sandhallen.

Enstemmig vedtatt

Sak 48 Status og rapport Handlingsplan 2010-2012 — "Halvveis
rapport"

Presidenten innledet til saken og til gjennomgåelse av BUUrapporten og
Økonomirapporten. Jon Grydeland innledet til Eliterapporten.

Vedtak:

1. Den framlagte rapporten tas til etterretning.

Enstemmig vedtatt

Sak 49 Regnskap 2011 pr. 31.8.11
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

1. Regnskapsrapport 31.08.11 tas til etterretning.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 3
Forbundsstyremøte 16 - 2010-2012



Sak 50 Evaluering sandvolleyball NT/NEVZA/NM 2011 og NT 2012
David Cox innledet til saken og orienterte om innkomne søknad til Prosjektleder
engasjement

Presidenten la frem forslag til vedtak:

1. NVBF vil gjennomføre NT 2012 i sandvolleyball i egen regi.

2. Forbundsstyret gir NVBFs administrasjon fullmakt til å lage et utkast til avtale for
gjennomføring av NEVZA U19 (sandvolleyball) i 2012. Endelig avtale skal
godkjennes av forbundsstyret.

3. Forbundsstyret gir NVBFs administrasjon fullmakt til å forhandle frem endringer
i NM-avtalen slik at NM i sandvolleyball går over to helger og inkluderer et større
ungdomsarrangement. Avtalen skal godkjennes av forbundsstyret.

Enstemmig vedtatt

Sak 51 Lovendring etter Idrettstinget 2011
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

1. Vedtatte lovendringer fra NIFs Ting gjøres umiddelbart gjeldende.
2. NVBF's Lovkoinite får i oppgave å redigere inn endringen i NVBF's lov.
Lovendringene vedtas formeldt på NVBF's Ting i juni 2012.

3. Forbundsstyret gir Lovkoinite og generalsekretær i oppgave å forberede og
fremlegge forslag til "NVBFs basislovnorm for volleyballregioner" på bakgrunn
av lovendringer etter Idrettstinget 2011.

4. Forbundsstyret gir Lovkomité og generalsekretær i oppgave å forberede og
fremlegge forslag til nedleggelse av doms- og appellutvalg på bakgrunn av
lovendringer etter Idrettstinget 2011.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 4
Forbundsstyremøte 16 - 2010-2012



Sak 52 Strategikonferanse NVBF — regioner
Presidenten innledet til saken.

Forbundsstyret fremmet nytt forslag til vedtak:

1. Forbundsstyret inviterer organisasjonen til en konferanse/ledersamling ifm
Cupfinalene 20-22.1.2012.

2. Forbundsstyret oppretter en programkomité bestående av Ståle Johansen, Johanna
Kløvfjell, Thor W. Bjørlo, Dagfinn Helland, Sigrid Anna Eggen og
administrasjonen.

Enstemmig vedtatt

Protokoll 5
Forbundsstyremøte 16 - 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 17- 2010-2012

10.oktober, 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva Roald Øfstaas,

Bente Siljander, David Cox, Svein J. Myhr, John Walstad, Eirik
Sævareid,

Forfall: Dagfinn E. Helland, Sigrid Anna Eggen, Thor W. Bjørlo,
Administrasjonen: Beate Kristensen

Saksliste:
Beslutningssak:

53 Lisens for klassen U14
(overskriften er endret fra opprinnelig tittel "Lagslisens for klassene U14 og U13")

Sakenes behandling og vedtak:

Sak 53 Lisens for klassen U14

1. Lisens for de yngste aldersklassene fra sesongen 2011/12 innføres for spillerne
som deltar i klassen U14.

2. For sesongen 2011/12 åpnes det for dispensasjon for å benytte lagslisens.
Klubbene kan velge mellom individuell lisens eller lagslisens.

3. Lagslisens for lag som deltar der det er inntil 3 spillere på banen er 1.000,-.
Lagslisens for lag som deltar der det er inntil 4 spillere på banen er 1.500,-.
Lagslisens for lag som deltar der det er inntil 6 spillere på banen er 2.250,
Individuell lisens U 14 er 250,-

4. Spillerne på lag med lagslisens må registreres på egen liste, og det må sendes inn
supplerende spillere underveis i sesongen etter hvert som det kommer til nye. For
at spiller skal ha gyldig lisens må vedkommende være registrert på klubbens
lagsliste, samt at det må være betalt riktig beløp.

5. Individuell lisens inkluderer sandvolleyball sesongen 2012. I lagslisensen er
sandvolleyball også inkludert sommeren 2012 under forutsetning av at spilleren var
registrert på klubblisten senest i'l tD ,l1. april 2012 1

ForbundsstyrentØte nr.17 2010-2012
Vedtatt5 mot 3 stemner



Det ble stemt over tre ulike forslag.
De to andre forslagene

Forbundsstyret utsetter forslaget om lagslisens / lisens til den er forankret i regionene /
klubben. Forbundsstyret ber adm. om å utarbeide et lisenskonsept for de aldersbestemte
klassene, med en individuell lisens og medlemsfordeler tilknyttet lisensen Konseptet
forankres i regionene og klubbene og ses i lys av det reviderte konkurransesystemet.
Forslaget falt. 2 for 6 mot

Individuelle lisenser på 250 kroner som gjelder volleyballsesongen 2011/12 og
sandvolleyballsesongen 2012. Hvert lag kan i tillegg ha inntil 2 åpne lisenser å 250 kr.

Forslaget falt, 1 for 7 imot

Protokoll 2
ForbundsstyremØte nr.17 2010-2012



NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 18 - 2010-2012

24. oktober 2011
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Eva

Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, Bente Siljander, Thor W. Bjørlo,
Eirik Sævareid, David Cox

Forfall: Sigrid Anna Eggen, John Walstad
Administrasjonen: Eva Lio

Saksliste:

Orienteringssaker:
0-sak 37 Status internasjonale turneringer i sandvolleyball i Norge
0-sak 38 Personalsak

Beslutningssaker:
55 Status salgs- og markedsarbeid
56 B-sak

Orienteringssaker
0-sak 37 Status internasjonale turneringer i sandvolleyball i Norge
GS orienterte kort om dialogen som forbundet har hatt med World Event, CEV og FIVB i
høst. NVBF har avtale om World Tour Stavanger i 2012. Dialogen fortsetter med promoter
ift. kalenderen for 2012. Det er også kommet en aktør som ønsker å arrangere en CEV
Satellite turnering i 2012. Det er bra at vi har promoterinteresse i Norge for internasjonale
turneringer. For NVBF er det viktig å få en endelig avklaring primo desember for
kalenderen 2012.

0-sak 38 Personalsak
GS orienterte styret om saken. Saken håndteres av administrasjonen.

Protokoll 1
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Beslutningssaker
55 Status salgs- og markedsarbeid
Presidenten og GS innledet til saken og orienterte styret kort om det sponsor- og
markedsarbeidet som har pågått.

Vedtak:

1. Forbundsstyret ber presidenten, i samarbeid med GS om å utarbeide en helhetlig
salgs- og markedsplan som fremlegges for forbundsstyret.

2. Forbundsstyret gir fullmakt til presidenten med å sluttforhandle og signere
avtale med GoStudy på bakgrunn av den avtalerammen og de forpliktelsene i
avtalen som styret er orientert om.

Enstemmig vedtatt

56 B-sak
Egen fortrolig B-protokoll

Protokoll 2
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 19 - 2010-2012

26.-27 november 2011
Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr (ikke tilstede sak 62 og 64, ikke under

avstemmingen i sak 57), Johanna Drivenes Kløvfjell, Dagfinn E.
Helland, Bente Siljander (fratrådte i sak 65), Thor W. Bjørlo (ikke
tilstede sak 62 og 64), Eirik Sævareid (fratrådte i sak 65), Sigrid
Anna Eggen, John Walstad (ikke tilstede sak 40, fratrådte i sak 65),
David Cox (ikke tilstede sak 40 og 41)

Forfall: Eva Roald Øfstaas
Administrasjonen: Eva Lio, Jon Grydeland (tilstede 0-sak 41 og sak 63)

Saksliste:

0-sak 40 Status "Volleyballhelg i Oslo 20-22 januar 2012"
0-sak 41 EM-kvalifisering

Drøftingssaker:
D-sak 16 Handlingsplan 2012-2014

Beslutningssaker:
57 Foreløpig årsplan og budsjett 2012
58 Regnskapsrapport 31.10.11
59 Status og forberedelse til ledermøte
60 Status og forberedelse til Forbundstinget 2012
61 Møteplan 2012
62 CEV Satellite turnering
63 Revisjon strategisk plan for norsk elitevolleyball
64 Utlysning Senter for Utdanning og Volleyball (SUV)
65 Cupfinalen 2012

Protokoll 1
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Ved begynnelsen av møtet var Antidoping Norge (ADN) v/Mads Drange tilstede og
innledet om antidopingpolicy og "rent særforbund". Dette tema var oppe i forbindelse med
at NVBF og ADN samarbeider om at "Norges Volleyballforbund i løpet av 2012 har
etablert sin egen antidopingpolicy". Konklusjonen fra debatten var at NVBF og ADN tar
sikte på å kunne signere en avtale om Rent Særforbund under Cupfinalehelgen i januar.

Orienteringssaker

0-sak 40 Status "Volleyballhelg i Oslo 20-22 januar 2012"
GS viste en Power Point presentasjon om cufinalehelgen og gav en kort status om
programmet for denne helgen. Programkomiteen for lørdagens seminar har hatt 3
telefonmøter og programkomiteens medlemmer orienterte om tema og foredragsholdere.
Hovedprogrammet må så snart som mulig sendes ut til organisasjonen.

0-sak 41 EM kvalifisering
Elitesjefen orienterte styret om bakgrunnen for denne saken, herunder om den sportslige og
faglige avgjørelsen, samt om kommunikasjonen og prosessen i saken.

Styrets tilbakemelding i saken oppsummeres slik:
NVBF har et ungt og talentfullt herrelag i volleyball under oppbygging. Det beste for dette
laget er et skreddersydd kampprogram kombinert med samlinger. I et slikt opplegg er ikke
EM kvalik vurdert som optimalt. Dette kampprogrammet gir den beste utnyttelsen av i
utgangspunktet begrensede ressurser i elitesektoren. Styret i NVBF har full tillit til elitesjef
Jon Grydeland og at beslutningen om å ikke delta i EM kvalik er fattet etter riktige faglige
vurderinger. Prosessen, informasjonen og kommunikasjonen i denne saken har imidlertid
vært både mangelfull og kritikkverdig. Styret skulle videre ha vært orientert om
problemstillingen rundt EM-påmelding på et langt tidligere tidspunkt.

Drøftingssaker

D-sak 16 Handlingsplanen 2012-2014
Denne saken ble på dette møtet ikke drøftet som en egen sak, men ble kun berørt i
forbindelse med behandlingen av FS-sak 57, FS-sak 60 og FS-sak 63. Forbundsstyret vil ta
opp saken i flere sammenhenger fram mot Forbundstinget i juni.

Beslutningssaker

57 Foreløpig årsplan og budsjett
GS innledet til saken og orienterte styret om bakgrunn for den fremlagte foreløpige
årsplanen og budsjett. Administrasjonen har, på bakgrunn av styrets vedtak i mars, startet
budsjettprosessen tidligere enn året før, og har nå vært gjennom "første runde" med årsplan
og budsjett Foreløpig årsplan og budsjett 2012 er bygd på samme oppbygning som budsjett
for 2011. GS gav også styret en kort oppsummering av forbundets positive trekk og
utfordringer og signalet er at 2012 også blir et "tøft" år, men forventer å ha større
handlingsrom i 2013. Det er svært gledelig at forbundet for tredje år på rad går med
overskudd, og det er generelt viktig for NVBF å ha en forutsigbarhet i de økonomiske
rammevilkårene. Protokoll 2
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Vedtak:

1. Forbundsstyret tar det foreløpige budsjettet og årsplanen til orientering. Endelig
budsjett fremlegges styret for godkjennelse på møtet i januar 2012

2. I styremøtet kom følgende innspill til den videre prosessen med budsjett og årsplan
2012:

• Foreløpig budsjett 2012 vedtas med et overskudd på minimum kr 1.680.000,-
• Det budsjetteres med et forventet markedssalg i 2012 på minimum 1,0 MNOK
• NVBF øker markedsinntekten med 1,0 MNOK. NVBF øremerker 1.0 MNOK

ekstra til landslag elite. Eliteklubbene ansvarliggjøres i arbeid med sponsor- og
landslagsaktivitet

• Det budsjetteres med økte lisensinntekter i 2012 og ny betalingsløsning for lisens
fra 2012

• Det budsjetteres med 300.000,- til styrets disposisjon i 2012.
• Presidentskapets foreslår en todeling av virksomheten i en elite- og en breddedel.
PS og GS lager et detaljert forslag som legges fram for forbundsstyret

• Det er ønskelig med en gjennomgang av organisering av driften av konkurranse
aktiviteten i forhold til signalene gitt i styremøte

• Utrede muligheten ved å ha sportslotteri. Ambisjonen er å øke inntektene med 4
millioner

• Utrede tilsvarende alternativ ved bruk av skattefrie gaver/kronerulling
• Mål og tiltak i årsplanen for 2012 skal settes opp i prioritert rekkefølge innenfor

de ulike hovedområdene i årsplanen
• Styrke utvikling ved å flytte ressurser (lønn) fra konkurranse til utvikling

Enstemmig vedtatt

58 Regnskapsrapport 31.10.11
GS innledet til saken og orienterte om den fremlagte prognosen og kommentarene
vedrørende de største postene som henholdsvis styrket eller svekket resultatet.

Vedtak:

1. Forbundsstyret uttrykker sin tilfredshet med god kostnadskontroll og
regnskapsrapporten viser et prognostisert overskudd på 1,2 MNOK ihht budsjettmålet.
Forbundet er med dette på god vei til å bygge opp igjen egenkapitalen.

Enstemmig vedtatt

59 Status og forberedelse til ledermøte
Presidenten og GS innledet til saken. Dette blir starten på et "organisasjonløft" og en
prosess fram mot forbundstinget i 2012.

Protokoll 3
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Vedtak:

1. NVBF inviterer alle tillitsvalgte i regionsstyrene til Cupfinalehelgens program og
ledermøte

2. Cupfinalehelgen er kickoff for kompetanseheving i hele organisasjonen

3. President, GS og BUUsjefen gis i oppgave å utarbeide endelig program for fredag
og søndag

Enstemmig vedtatt

60 Status og forberedelse til Forbundstinget
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

1. Styrets medlemmer melder inn på e-post til GS hvilken arbeidsgruppe(r) man
ønsker å sitte i.

Enstemmig vedtatt

61 Møteplan 2012
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

1. Styrets medlemmer melder inn på e-post til GS om de foreslåtte møtedatoene. GS
koordinerer og sender ut en oppdatert møteplan.

Enstemmig vedtatt

62 CEV Satellite turnering
David Cox og GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret er positiv til at det sendes inn en søknad til CEV om en CEV
Satellite turnering i uke 34 (20-26.08.2012). Søknaden sendes inn med Roar
Sundbø (RS) som promoter av turneringen. NVBF forutsetter at RS skal være
faktisk og økonomisk ansvarlig overfor CEV for oppfyllelsen av
Arrangementsavtalen med CEV.

Protokoll
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2. NVBF forutsetter videre en garanti fra RS før en eventuell samarbeidsavtale inngås
og styret skal ha alle nødvendige avtaler til godkjenning før endelig vurdering tas
om en evt. CEV Satellite turnering i Norge i 2012.

3. NVBF vil bistå med administrativ støtte ifm søknadskriving og dialog med CEV.

Enstemmig vedtatt

63 Revisjon strategisk plan for norsk elitevolleyball
Jon Grydeland innledet til saken og la fram bakgrunn, status og forslag til plan for norsk
elitevolleyball. Hvordan ønsker man at årshjulet for landslagene skal være? Det ble gitt en
orientering om dialogen og statusen med trener- og støtteapparatet, samt om å få opp en
treningskultur blant både utøvere og i klubber som i størst mulig grad kan sannsynliggjøre
en fremtidig profesjonell karriere. Her er det ønskelig med en dialog med
eliteserieforeningen.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar den fremlagte planen til orientering og ber om at fullstendig
aktivitetsplan for 2012 oversendes til forbundsstyret innen utgangen av januar 2012.

2. Forbundsstyret ber elitesjefen utarbeide forslag til ny strategiplan for norsk
elitevolleyball 2012-2016 basert på innspill fra styret, samt drøftinger og innspill fra
elitesektoren, herunder arbeidsgruppe elite og klubbene ved eliteserieforeningen.
Forbundsstyret ber administrasjonen om å belyse styrets ambisjon om å delta i EM-
kvalifisering 2014 og EM-sluttspill 2016. Forslaget legges frem for forbundsstyret i
februar 2012.

3. Ny strategiplan for norsk elitevolleyball vil være en del av NVBFs Handlingsplan
2012-14 som legges fram for Forbundstinget i juni 2012.

Enstemmig vedtatt

64 Utlysning Senter for Utdanning og Volleyball (SUV)
Presidenten innledet til saken.

Vedtak:

1. NVBF ønsker å inngå flere SUV-avtaler (Senter for Utdanning og Volleyball) i
2012.

Protokoll 5
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2. Det foretas en utlysning i organisasjonen. Frist for å melde seg som kandidat settes
til 25. januar 2012.

3. Forbundsstyret ber om at fullstendig utlysningsdokumenter med kriterier og
søknadsfrist kommer tilbake til styret for godkjenning.

Enstemmig vedtatt

65 Cupfinalen 2012
David Cox innledet til saken. Det bemerkes at 3 av styrets medlemmer fratrådte i sake pga
styrets vurdering av habilitet.

Det ble stemt over et forslag fra Thor W Bjørlo om å utsette behandlingen av saken til
styrets budsjettbehandling i sak 57.

Forslaget, falt, 3 mot 4 stemmer

Vedtak:

1. NVBF gjennomfører NM-finalene 2012 som et felles arrangement i Domus
Athletica 21.januar 2012.

2. NM-finalene er en del av "Volleyballhelg i Oslo 20-22.janaur 2012"
3. NVBF gir finalelagene et tilskudd som følger:

Finalelag (utenfor Oslo) gis et reisetilskudd på kr. 10.000,-
Finalelag (utenfor Oslo) gis 4 dobbeltrom gratis fra lørdag til søndag (4360,- pr.
lag)
Finalelagene gis 10 bankettbilletter gratis (3450,- pr. lag)
Finalelagene gis 10 finalebilletter gratis (2000,- pr. lag)

Enstemmig vedtatt

Protokoll 6
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 20 - 2010-2012

18.-19. februar 2012
Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Bente
Siljander, David Cox
Sigrid Anna Eggen, Eva Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, Thor W.
Bjørlo Eirik Sævareid, John Walstad
Eva Lio, Jon Grydeland (D-sak 18)

Saksliste:

Merk at møtet startet lørdag 18. januar 2012 med D-sak 18 før styret var fulltallig. Denne
saken ble derfor i plenum kun drøftet i en utvidet arbeidsgruppe elite (bestående av Ståle
Johansen, Johanna D. Kløvfjell, Bente Siljander, David Cox, Jon Grydeland og Eva Lio)

Orienteringssaker:
0-sak 42 Representasjonsoversikt
0-sak 43 Rettigheter til arrangement og aktivitet

Drøftingssaker:
D-sak 17 Samarbeidsavtale Eliteserieforeningen (ESF)
D-sak 18 Ny strategiplan for elitevolleyball 2012-2016

Beslutningssaker:
66 Ny GS (B-sak)
67 Budsjett 2012
68 NVBFs Hedersmerke i sølv
69 Avtale med ADN om Rent Særforbund
70 Utlysning og kriterier SUV (Senter for volleyball og utdanning)
71 Søknad om 2 lag i 1. divisjon (Koll Volleyball og NTNUI)
72 Lovnorm for volleyballregioner
73 Status CEV Satellite turnering
74 Høring aldersbestemte NM og Rulleringsordning

Protokoll
Forbundsstyremote nr.20 2010-2012

1



Orienteringssaker

0-sak 42 Representasjonsoversikt
GS orienterte om saken. GS sender ut et forslag til styret på hvem som representerer på de
ulike arrangementene.

0-sak 43 Rettigheter til arrangement og aktivitet
GS gir i etterkant av styremøte en kort orientering på e-post og saken settes opp på
sakslisten på et seinere tidspunkt.

Drøftingssaker:

D-sak 17 Samarbeidsavtale Eliteserieforeningen (ESF)
Saken tas som en orienteringssak på bakgrunn av utsendt informasjon; slik som referat fra
møte med ESF 20.1.12. og e-post dialog.

D-sak 18 Ny strategiplan for elitevolleyball 2012-2016
Elitesejefen innledet til saken og presenterte en foreløpig aktivitetsplan 2012 for elite
kvinner og menn. Deretter presenterte elitesjefen utkast til strategiplan på bakgrunn av
innspill fra forbundsstyret i november 2011 og på bakgrunn av tilbakemelding fra
støtteapparat, dialog med eliteklubber, og flere møter i arbeidsgruppe elite.

Tilbakemelding i saken oppsummeres slik:
Elitesjefen jobber videre med planen og kommer med to hovedmål på elitesektoren i et
langsiktig program (4 år) som inngår som forslag i ny handlingsplan. Det videre arbeidet i
saken ledes av elitesjefen og gjøres i regi av to prosjektgrupper; en for terminplan og en for
"eliteløftet som skal belyse konsekvenser, kritiske faktorer og valgmuligheter.
Arbeidsgruppe elite inkluderes også i det videre arbeidet. Det er viktig at man kommer ut
med en troverdig plan.

Beslutningssaker

66 Ny GS (B-sak- konfidensiell)

Se egen B-protokoll

67 Budsjett 2012
GS innledet til saken og orienterte om forbundets økonomiske ståsted etter tre år med stram
økonomistyring, budsjettgrunnlag, budsjettinnspill og budsjettprosess. GS belyste viktige
problemstillinger som må vurderes i organisasjonen for å kunne ha en forutsigbar og
bærekraftig grunnfinanseiring, som igjen henger sammen med vår organisasjons mål,
planer og oppgaver slik de er utformet i dag.

Protokoll 2
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Vedtak:

1. I budsjett for 2012 legger forbundsstyret til grunn 2011 tall på de tildelte
midlene fra KUD/NIF

2. Vedlagte rammebudsjett med en omsetning på kr 23.233.000,- og et overskudd
på 1.680.000,- godkjennes.

3. Det budsjetteres med et forventet markedssalg i 2012 på kr. 2.000.000,-.
Disponeringen av sponsorinntekter overskytende 1.000.000,- skal godkjennes
av forbundsstyret ved en budsjettrevidering etter at sponsorsalget er
oppnådd.

4. Det budsjetteres med lisensinntekter i 2012 på kr. 4.000.000,- og en
medlemsfinanseiring på minimum kr. 350.000,-

5. Forbundsstyret gir PS og GS fullmakt til å nedsette en arbeidsgruppe med en
leder som gis i mandat å legge fram en modell for grunn- og
medlemsfinanseiring. Saken legges fram for forbundsstyret.

6. Forbundsstyret gir administrasjonen i oppgave å omarbeide budsjettmalen,
slik at den synliggjør ressursbruken på hhv. bredde, elite og organisasjon.

Enstemmig vedtatt

68 NVBF Hedersmerke i sølv
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. De foreslåtte kandidatene tildeles NVBFs hedersmerke i sølv

Enstemmig vedtatt

69 Avtale med ADN om Rent Særforbund
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. NVBF inngår avtale med ADN om Rent Særforbund på bakgrunn a ADNs
presentasjon

2. Som et tiltak i NVBFs antidopingpolicy skal alle NVBFs landslagsutøvere i
volleyball gjennomføre "Ren Utøver". Forbundsstyret gir fullmakt til PS og GS å
fastsette øvrige forebyggende tiltak.

3. NVBF og ADN blir enige om tid og sted for signering av avtalen, herunder
hvordan avtalen skal "promoteres".

Enstemmig vedtatt

Protokoll 3
Forbundsstyremote nr.20 2010-2012



70 Utlysning av kriterier SUV (Senter for volleyball og utdanning)
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret har et mål om det skal være minst ett senter for utdanning og
volleyball (SUV) i hver region.

2. Følgende forutsetninger og kriterier er styrende for SUV:
a. SUV må gjennom sin søknad definere seg som elite- og/eller bredde

senter, samt legge fram sine prioriterte oppgaver og tiltak. SUV kan ha
oppgaver av lokal- regional og nasjonal karakter.

b. Søknader med et flerårig perspektiv (intensjon 5 år) skal ha prioritet.
Det samme gjelder for sentre som har fysiske fasiliteter og
anleggskapasitet for volleyball og/eller sandvolleyball.

c. For å bli SUV forutsettes det offentlig (kommune/fylkeskommune) eller
annen medfinansiering. SUV skal samarbeide med regionen.

d. NVBF inngår avtaler om SUV oppdrag gjennom årlige budsjettvedtak.
e. Utdanningsinstitusjon med volleyball på undervisningsprogrammet

og/eller universitet med sterk volleyballklubb med minimum 100
medlemmer prioriteres.

f. SUV skal ha et styre og kan dersom formålstjenelig opprette et
arbeidsutvalg. NVBF oppnevner nasjonal og/eller regional representant
i SUV-styret.

g. NVBF ønsker at SUV skal være et eget rettssubjekt forutsatt at partene
i samarbeidet er enig om dette.

h. Alle avtaler knyttet til SUV skal godkjennes av forbundsstyret.
3. GS får i oppgave å legge fram for forbundsstyret en enkel rapporteringsmodell

med resultatmål for SUV.

Enstemmig vedtatt

71 Søknad om 2 lag i 1. divisjon (Koll Volleyball og NTNUI)
David Cox innledet til saken.

Vedtak:

1. Søknad om 2 lag i 1.divisjon fra IL Koll Volleyball og NTNUI Volleyball anbefales
ikke.

2. NVBF ønsker ikke å åpne for flere lag fra samme klubb i samme divisjon i de to
øverste divisjonene. Forbundsstyret baserer sin vurdering i saken på idrettens
grunnprinsipp om "ett lag fra en klubb i en divisjon i de nasjonale seriene".

Enstemmig vedtatt
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72 Lovnorm for volleyballregioner
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte Lovnorm for volleyballregioner.

Enstemmig vedtatt

73 Status CEV Satellite turnering
Presidenten og GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar status i saken til orientering og ønsker på generelt grunnlag at
forbundet jobber videre med saken.

2. Forbundsstyret er inneforstått med at CEV kun ønsker å inngå avtale med NVBF
om en eventuell Satellite turnering, og at CEV skal godkjenne en eventuell avtale
med promoter; Volley-Nor Roar Sundbø (enkeltmannsforetak).

3. Forbundsstyret ber administrasjonen om å komme tilbake med informasjon om
promoters soliditet/kredittvurdering og budsjettgrunnlag for å synliggjøre
"søkergodhet", herunder også vurdere behovet for økonomisk sikkerhet basert på
et eventuelt regresskrav.

Enstemmig vedtatt

74 Horing aldersbestemte NM og Rulleringsordning
Det bemerkes at forbundsstyret endret navn på saken ved å tilføye "og Rulleringsordning"
David Cox innledet til saken.

Vedtak:

1. Det gjennomføres en elektronisk horing "Questback" i organisasjonen, dvs. til
regioner og klubber om følgende punkter i de aldersbestemte mesterskapene:

a. Klasseinndeling U15-U17-U19 vs. U16-U17-U19
b. Kvalifiseringsgrunnlag og fordelingsnøkkelen av lag til landsfinalene
c. Antall lag som deltar i landsfinalen 16 vs. 24.
d. Volley Galla U13/NM U14

2. NM U21 tas ut av rulleringsordning for aldersbestemte NM fra og med 2013.
3. NM U21, NM Mix og NM Veteran lyses ut som frittstående arrangement på

landsbasis som klubber og regioner kan søke på (fom. 2013).

Enstemmig vedtatt
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 21 - 2010-2012

29. mars 2012
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr, Johanna Drivenes Kløvfjell, Bente

Siljander, Eva Roald Øfstaas, Dagfinn E. Helland, Thor W. Bjørlo
(sak 75, 76, 77, 80) Eirik Sævareid (sak 78 og 79), David CoxForfall: Sigrid Anna Eggen, John Walstad

Administrasjonen: Eva Lio

Saksliste:

Beslutningssaker:
75 Foreløpig Regnskap 2011
76 Søknad fra Øksil
77 Samarbeidsavtale NVBF — Eliteserieforeningen (ESF)
78 Revisjon av reglement i forkant av ny sesong
79 CEV Satellite Drammen
80 Ekstraordinært Idrettsting 2012

Beslutningssaker

75 Foreløpig Regnskap 2011
GS innledet til saken og orienterte om forbundets økonomiske resultat i 2011. Resultatet eriht. de prognosene som tidligere er gitt til styret.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar fremlagte regnskapsrapport, som viser at budsjettmålet på 1,2MNOK nås, til etterretning.
2. Styret bemerket også at det er utvist god budsjettdisiplin og kostnadskontroll.

Enstemmig vedtatt
Protokoll 1

Forbundsstyremøte nr.21 2010-2012



76 Søknad fra Øksil
GS og David Cox innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret gir dispensasjon fra reglement og innvilger søknad om deltagelse i
kvalifisering til. 1. divisjon for kvinner 2012-2013..

Enstemmig vedtatt

77 Samarbeidsavtale NVBF — Eliteserieforeningen (ESF)
President og GS innledet til saken.

Vedtak:

1. NVBF gir sin brede tilslutning til at ESF er etablert og imøteser et formalisert
samarbeid. Vi betrakter ESF som en høringsinstans og et naturlig bindeledd mellom
eliteklubbene og NVBF.

2. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte samarbeidsavtalen.

Enstemmig vedtatt

78 Revisjon av reglement i forkant av ny sesong
GS og David Cox innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til de fremlagte hovedendringene med de
endringene som fremkom på møtet på følgende områder:
- Eliteserien og Eliteklubblisens
- 1.divisjon

2. Administrasjonen får i oppgave å juster reglementene iht. disse endringene og
informasjon om dette legges ut på forbundets nettsider.

3. Forbundsstyret ber lovkomiteen, sammen med administrasjonen, om å fremlegge
nytt sanksjonsreglement. Dette må revideres i tråd med vedtak gjort på Idrettstinget
som omhandler doms- og appellutvalg og opprettelsen av et sanksjons-
/disiplinærutvalg.

Pkt. 1 som omhandlet 1. divisjon ble vedtatt mot 1 stemme
Pkt 2 og pkt, 3 ble enstemmig vedtatt

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr.21 2010-2012



79 CEV Satellite Drammen
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret er positive til e-post av 28.03.12 fra promoter som omhandler en
garanti som utstedes av kommune, fylkeskommune og hovedsponsor, eventuelt av
en eller flere av disse.

2. Forbundsstyret ber promoter om å fremskaffe den nødvendige skriftlige garantien
på kr.250.000,- innen 13. april 2012. Under forutsetning av at det foreligger en
tilfredsstillende skriftlig garanti er NVBF så innstilt på å signere kontrakten med
CEV.

3. NVBF gir en kort orientering om fremdriften i saken til CEV og søker samtidig om
å få utsatt signeringsfristen til etter styremøte 20.-22. april 2012.

Enstemmig vedtatt

80 Ekstraordinært Idrettsting 2012
President og GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Volleyballforbundet gir sin tilslutning til SFFs konklusjon om å sikre at "tingsaken"
kommer opp til avsluttende behandling på ekstraordinært Idrettsting, såfremt
Idrettstyret vedtar å innkalle til dette.

Vedtatt mot I stemme

Protokoll 3
Forbundsstyremøte nr.21 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBU N D
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 22 - 2010-2012

20-22. april 2012
Ullevål/Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Svein J. Myhr (lørdag og søndag 09-12, tilstede sak

82, sak 83, deler av sak 84), Johanna Drivenes Kløvfjell, Bente
Siljander (søndag, tilstede deler av sak 84, sak 85 og 0-saker), Eva
Roald Øfstaas, Thor W. Bjørlo, Sigrid Anna Eggen, John Walstad
(fredag og søndag og lørdag 14-1830, tilstede sak 81, deler av sak 82,
sak 83, deler av sak 84,sak 85 og 0-saker ), Trude Torgersen

Forfall: Dagfinn E. Helland, Eirik Sævareid, David Cox
Administrasjonen: Eva Lio, Beate Kristensen (sak 82 og sak 83), Jon Grydeland (sak 82

og sak 83 lørdag), David Cox (deler av sak 84)
Kristian Gjerstadberget (ny GS fra 1. mai 2012)

Andre: Gunnar Syrrist (Leder av Lovkoinite, sak 84 om lovsaker og deler av
sak 84)
Roar Sundbø (promoter, tilstede i 10 min før sak 85 ble behandlet)

Saksliste:

Orienteringssaker
0-sak 44 Lisens sandvolleyball
0- sak 45 Eliteklubblisens
0-sak 46 Revisjon av reglement i forkant av ny sesong/FS- sak 78/2012

Beslutningssaker:
81 Styrets beretning 2011
82 Rapport HP 2010-2012
83 Handlingsplan 2012-2016
84 Tingdokumenter
85 CEV Satellite turnering

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr.22 2010-2012



Beslutningssaker

81 Styrets beretning 2011
President og GS innledet til saken, og refererte til styrets behandling av FS-sak 75/2012
Foreløpig regnskap 2011 og til arbeidsmøte om saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte beretningen.

Enstemmig vedtatt

82 Rapport HP 2010-2012
President innledet til saken og understreket at det overordnede målet for perioden om å få på
plass økonomien er nådd. Det er viktig å gjøre en evaluering, oppsummering og belyse sterk
og svak måloppnåelse, dette som et grunnlag for den nye handlingsplanen.
Administrasjonen v/GS, breddesjefen og elitesjefen fremla rapporten til styret som hadde en
diskusjon og gjennomgang av rapportens innhold og form.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar til orientering den fremlagte rapporten og gir fullmakt til
Rapportgruppe (Ståle E. Johansen, Johanna D. Kløvfjell og GS) til å ferdigstille
endelig versjon som tas med til forbundstinget.

Enstemmig vedtatt

83 Handlingsplan 2012-2016
President og GS innledet til saken. "Organisasjonsløftet" ble startet under Cupfnalehelgen i
januar 2012 og i mars og april har det vært gjennomført en prosess/dialogmøte med
regionene. Det ble nedsatt en arbeidsgruppe som fikk i mandat å jobbe fram en ny
Handlingsplan og legge fram for forbundsstyret. Arbeidsgruppen har bestått av 4 tillitsvalgte
og to fra administrasjonen:
Forbundsstyret: Johanna D Kløvfjell, 2. visepresident

Sigrid Anna Eggen, styremedlem
Regionene: Gunnar Nyhammer, Hordaland Volleyballregion

Tor Inge Askeland, Region Agder
Administrasjonen Beate Kristensen, Breddesjef

Jon Grydeland, Elitesjef

Videre innledet Beate Kristensen (Breddesjef) og Jon Grydeland (Elitesjef) om prosess,
involvering fra både NIF, region/klubb, støtteapparat landslag (sr/jr) volleyball/sandvolleyball,
eliteklubber og faglig vurderinger som er viktige inn mot ny Handlingsplanen.

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr.22 2010-2012



Vedtak:

1. Forbundsstyret vedtar det fremlagte Handlingsplanen med de endringer som
fremkom på møtet.

2. Arbeidsgruppen gis i oppgave å ferdigstille planen basert på innspill gitt i styremøte.
Før utsending skal dokumentet til FS for endelig godkjenning.

Enstemmig vedtatt

84 Tingdokumenter
GS innledet til saken.
Thor W. Bjørlo fremmet følgende forslag under lovrevisjon av NVBFs lov vedrørende §15:

Norges Volleyballforbunds høyeste myndighet er Forbundstinget som avholdes i mai junihvert 2. år.

Forslaget falt mot 2 stemmer

Vedtak:

1. Forbundsstyret har behandlet Norges Volleyballforbunds regnskap for 2011,
herunder avdelingsregnskap og økonomiskberetning. Norges Volleyballforbunds
regnskap for 2011 godkjennes med overskudd på kr. 1.207.657,- som overføres til
annen egenkapital.

2. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte sakslisten og forretningsorden til Tinget.3. Forbundsstyrets innstilling til vedtak i tingsakene utformes slik de er foreslått isaksdokumentet og med de endringer som fremkom på møtet, såfremt sakene ikke erbehandlet separat som styresak.
4. Forbundsstyrets vil komme med sin innstilling til Valgkomite og bekjentgjør denne påforbundets nettside sammen med tingdokumentene.

Enstemmig vedtatt

85 CEV Satellite turnering
GS innledet til saken.
Saken ble omgjort til en 0-sak i påvente av garanti og budsjettavklaring fra promoter, som blegitt en frist til 23. april 2012 med å komme med en endelig vurdering.

Orienteringssaker

0-sak 44 Lisens sandvolleyball
GS gav en kort orientering om saken.

0- sak 45 Eliteklubblisens
Saken kommer opp som beslutningssak på neste styremøte

0-sak 46 Revisjon av reglement i forkant av ny sesong/FS- sak 78/2012
Bente Siljander fremmet forslag om å omgjøre denne saken til en beslutningssak og å ta opppkt. 3,4,5 og 6 i FS-sak 78/2012 til ny behandling pga saksmengde og tidsnød på telefonmøte29. mars2012.

Protokoll 3
Forbundsstyremøte nr.22 2010-2012

Enstemmig vedtatt



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 23 - 2010-2012

7. mai 2012
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Johanna Drivenes Kløvfjell, Bente Siljander (sak 88),

Eva Roald Øfstaas, Thor W. Bjørlo, Sigrid Anna Eggen, Dagfinn E.
Helland, David Cox

Forfall: Svein J. Myhr, Eirik Sævareid, John Walstad
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget, Eva Lio

Saksliste:

Beslutningssaker:
86 Eliteklubblisens
87 Godtgjørelse Forbundsstyret
88 Revisjon av reglement i forkant av ny sesong

Beslutningssaker

86 Eliteklubblisens
David Cox innledet til saken. Innen fristen har 6 klubber i kvinneklassen og 7 klubber i klassenfor menn søkt eliteklubblisens for kommende sesong.

Vedtak:

1. NVBF tildeler eliteklubblisens for 2012/2013 til følgende klubber:
Kvinner: BSI, Førde VBK, IL Koll Volley, NTNUI Volley, Oslo Volley, UiS
Volley

Menn: IL Koll Volley, Førde VBK, Kristiansund VBK, NTNUI Volley, Nyborg
VBK, Oslo Volley, Randaberg IL

Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr.23 2010-2012



2. Stod Volley (K) og BK Tromsø (M) innvilges utsatt søknadsfrist, og klubbene må
snarest og seinest innen 25. mai 2012 søke eliteklubblisens for kommende sesong.
GS gis i fullmakt å tildele eliteklubblisens forutsatt at søknadene inneholder
nødvendig dokumentasjon ihht søknad om elitelisens.

3. Tildelingen forutsetter at samtlige klubber sender inn påkrevne vedlegg ihht søknad
om eliteklubblisens så snart disse foreligger etter endt årsmøte og revisjonsberetning.

Enstemmig vedtatt

87 Godtgjørelse Forbundsstyret
President innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret mener at NVBF bør praktisere at styrets medlemmer som tillitsvalgtekan motta et rimelig honorar for sitt styreverv.
2. Det fremlagte forslaget anbefales innført fra og med budsjettåret 2013.
3. Forbundsstyret overlater til det nyvalgte styret etter tinget å utarbeide et kortfattet

styrereglement som gjenspeiler oppgaver, oppmøte-og representasjonsoppgaver.

Enstemmig vedtatt

88 Revisjon av reglement i forkant av ny sesong
President innledet til saken.

1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til de fremlagte hovedendringene på følgende
områder:
- Aldersbestemte mesterskap
- Overbygningsavtaler
- Overgang TVN elever

2. Administrasjonen får i oppgave å juster reglementene iht. disse endringene og
informasjon om dette legges ut på forbundets nettsider.

3. Forbundsstyret ber lovkomitcen, sammen med administrasjonen, om å fremlegge nytt
sanksjonsreglement. Dette må revideres i tråd med vedtak gjort på Idrettstinget som
omhandler doms- og appellutvalg og opprettelsen av et sanksjons-/disiplinærutvalg.

Pkt. 1 som omhandlet aldersbestemte mesterskapene ble vedtatt mot I stemme
Pkt 2 og pkt, 3 ble enstemmig vedtatt

Protokoll 2
Forbundsstyremøte nr.23 2010-2012



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2010-2012

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 24 - 2010-2012

1. juni 2012
Kristiansand

Tilstede:
Forbundsstyret: Ståle Johansen, Johanna Drivenes Kløvfjell, Bente Siljander, Eva

Roald Øfstaas, Sigrid Anna Eggen, Dagfinn E. Helland, John Walstad
David Cox

Forfall: Svein J. Myhr, Eirik Sævareid, Thor W. Bjørlo
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget, Eva Lio, Vigdis R Helgesen

Saksliste:

Drøftingssaker:
19 Forberedelse til Tinget

Beslutningssaker:
89 NVBFs Hedersmerke i sølv

Drøftingssaker:
19 Forberedelse til Tinget
Presidenten innledet til saken og hadde en gjennomgang av styrets beretning og rapport. Styrethadde deretter en gjennomgang av tingets kjøreplan med dirigentene og administrasjonen for ågjøre de siste forberedelsene, herunder drøfte de siste punktene med styrets saksordførere påtingsakene.

Beslutningssaker:
89 NVBFs Hedersmerke i sølv
Det refereres til e-post fra GS til styret 30.04.12.

Vedtak:

1. Den foreslåtte kandidatene tildeles NVBFs hedersmerke i sølv

Enstemmig vedtatt Protokoll 1
Forbundsstyremøte nr.24 2010-2012


